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L’I l la tanca un estiu ple d’activitats

El centre 
de dia, 
endavant

El ple adjudica de 
manera definitiva 
l’obra a l’UTE 
Ombra i GyC 

L’Ajuntament adequarà un heliport per 
a emergències hospitalàries i ofereix 
a la Consel leria una cessió de terrenys 
perquè en faça un de definitiu.

provisionalHeliport
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publicat amb la seua firma, ni es fa responsable 
de l’autenticitat de la publicitat. Vinaròs agraeix 
totes les col·laboracions, però adverteix que 
els originals a les diferents seccions no podran 
sobrepassar les 30 línies de lletra Times New 
Roman (cp.12), excepte en el cas de partits 
polítics amb representació municipal que 
tenen assignada una pàg. En l’original, hi 
haurà de constar la firma i figurar el nom, 
cognoms, domicili, telèfon, fotocòpia del 
DNI de l’autor, o bé, en el cas d’entitats, del 
representant responsable. No s’admetran 
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Des del Grup Municipal del BLOC recollint les queixes 
de veïns i veïnes de Vinaròs, denunciem l'acumulació 
de brutícia i la poca sensibilitat que hi ha per part 
d'alguna gent en tirar allò que els sobra al llit del riu 
Cervol. Això s'agreuja els dies de mercat (dijous) en 
què les bosses de plàstic, roba, cartró, penjadors... es 
llancen o volen pel vent i van a parar al riu. Des del 
BLOC creiem que aquest espai no pot estar com està, 
s'ha de netejar per donar una bona imatge al ciutadà 
fent d'aquesta zona un lloc per veure i un altre 
atractiu més per a Vinaròs. Ja veurem quant tarda 
aquest equip de govern a netejar al llit del riu Cervol, 
des del BLOC estarem a l'expectativa. Si fos alcalde 
Domènec Fontanet, això ja estaria solucionat. El BLOC 
t'escolta, tu parla! 

Des del Grup Municipal del BLOC ens fem ressò de les afirmacions que va fer el conseller 
de Sanitat de la Generalitat Valenciana, Sr. Cervera, sobre la col·locació al mes d'abril del 
2011 de la primera pedra del segon Centre de Salut a Vinaròs. Em fa molta gràcia aquestes 
declaracions, no puc creure que quan només ni falten nou mesos, ja vagen anunciant la 
col·locació de la primera pedra, quan els terrenys on s’ubicarà el segon Centre de Salut 
estan com estan, ja ho veieu. Quina indignació que em provoca! Quin despropòsit i 
poca vergonya que tenen els del PP. Menys actes de cara a la galeria i més treballar, 
menys paraules i més realitats. Ja amb les mateixes mentides, ha començat la campanya 
electoral del 2011. En la foto podem veure com està el solar on ha d’anar el segon Centre 
de Salut, amb edificis i sense fer-hi res. El BLOC denuncia la falta d'inversions per part de 
la Generalitat en serveis prioritaris com és la sanitat, tot són promeses i al final res de res. 
El BLOC exigeix més infraestructures per millorar el servei i l'atenció al ciutadà.

Fa uns mesos l'“il·lustre Sr. Governador Civil”, en visita rellampec a Vinaròs, va dir que 
els robatoris havien disminuït a la comarca. Suposo que treballa amb estadístiques de 
despatx i no a peu de carrer. Ara fa pocs dies, els llauradors i ramaders de la comarca 
han sortit a la premsa denunciant que els robatoris cada dia augmenten i que ja n’estan 
farts. Múltiples robatoris a la comarca de coure de les canalitzacions de gas, d'animals de 
les granges i material divers i que s'ha de fer front a costa dels propietaris suposant una 
baixada d'ingressos. Des del BLOC denunciem que els robatoris al camp són una part 
més de la falta de previsió i seguretat a la nostra ciutat ja que aquests també afecten els 
xalets de les costes nord i sud o del mateix centre de la ciutat. Els efectius de vigilància 
sembla que no són suficients per vigilar la gran extensió municipal, per controlar a l'estiu 
la seguretat dels habitants i llogaters. Des del Grup Municipal del BLOC exigim al govern 
municipal que prenga les mesures oportunes per a demanar-li al subdelegat del Govern 
que s'amplie la dotació d'efectius de seguretat. El BLOC està al costat de la gent, exigint 
allò que millore la nostra ciutat. Parla amb nosaltres!

OPINIÓ 

www.blocvinaros.netEl BLOC està al servei de la ciutadania, 
estem a prop dels vinarossencs 
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www.pvi-vinaros.org

El acto inaugural del…
…magnífico estadio de fútbol de la ciudad 
deportiva y el partido amistoso entre el Vinaròs 
y el Vila-real contó con una nutrida asistencia 
abarrotando las gradas y la tribuna. Ojalá en 
los partidos de Liga el Vinaròs cuente, si no con 
el apoyo de tantos vinarocenses como los que 
asistimos, al menos con muchos más de los 
pocos habituales que le daban soporte en el 
viejo Servol la pasada temporada. El resultado 
del partido inaugural es lo de menos, dada la 
enorme diferencia entre un contendiente de 
Primera División y otro de Primera Regional. Lo 
importante son las imponentes instalaciones 
deportivas con que nos hemos dotado que 
estamos seguros que serán un buen acicate 
de cara al ascenso del Vinaròs. Cualquiera que 
haya oído los parlamentos de los dirigentes 
responsables de instituciones regidas por el PP 
que asistieron al acto estará convencido que el 
estadio lo tenemos gracias a las aportaciones 
de la Generalitat y de la Diputación…

…¡Nanay señores!…
…nada de eso; el estadio lo ha costeado todo 
el Ayuntamiento a través de un crédito sin 
intereses concedido por el Gobierno central. Al 
principio hubo una promesa de la Generalitat 
y de la Diputación de hacerse cargo ellos de 
las dos terceras partes del importe de estas 
instalaciones. No crean ustedes que esa promesa 
era un detalle especial para Vinaròs; era lo que nos 
tocaba de los Planes Provinciales de Instalaciones 
Deportivas. Cuando hace ahora cuatro años don 
Carlos Fabra vio el impulso que le dábamos al 
proyecto y el gasto que tendría que desembolsar, 
corrió a Vinaròs a firmar con el alcalde Balada en 
la oficina de Contribuciones –se había prometido 
no pisar nuestro Ayuntamiento– un convenio 
rebajado a la tercera parte, con el argumento 
de que “esto es lo que hay” y, evidentemente, fue 
“esto”. Justo ahora la Diputación acaba de hacer un 
primer pago, confiemos que los siguientes no se 
demoren demasiado porque falta hace. A la ciudad 
deportiva sólo le faltará que el Plan Confianza 
del señor Camps resuelva y licite ya la piscina 
cubierta de los papeles viajeros yendo y viniendo 
desde Vinaròs a Valencia, cuyo solar descampado 
frente al estadio de fútbol es lo poco que queda 
por ejecutar. Tengamos pues Confianza.

Pese al PP, en el pleno…
…de la semana pasada se pudo aprobar la 
adjudicación para la construcción del centro de día 
de la futura residencia para la tercera edad. Mientras 
que la Generalitat recorta las subvenciones a 
las residencias de la tercera edad suprimiendo 
1.800 plazas concertadas, justo inmediatamente 
después que la familia de un importante Conseller 
se haya desprendido de su negocio de residencias 
privadas, en Vinaròs los del PP intentan trabar –
una vez más– otra más de nuestras realizaciones 
apoyando los argumentos de un escrito de una de 
las empresas descartadas y en los inconvenientes 
–antes denominados reparos– citados por los 

técnicos en el expediente. La adjudicación de esta 
obra ha sido inmaculada, al haber sido votada 
por la mayoría de los miembros de la mesa de 
contratación. Para nuestra satisfacción, la elección 
recayó en una unión temporal de empresas, una 
de las cuales es de aquí y generará empleo aquí. 
La palabra reparo viene de reparar y, cuando 
alguien pone algún reparo a algo, no dice que no 
se haga, sino que existe algún inconveniente sea o 
no subsanable. Dicho de otra manera, los técnicos 
valoran los pros y los contras para que los que 
deciden decidan lo mejor. Desde comienzos de 
la democracia, ¡qué poquísimos expedientes hay 
que no tengan ningún reparo! Repasemos los de 
la época de gobierno del PP y lo veremos. Claro 
que entonces todo estaba bien y ahora hay que 
frenarlo todo sea como sea.

Las aportaciones del primer…
…Convenio Peixcològic que no llegamos a firmar 
iban a ser a partes iguales entre Generalitat y 
Ayuntamiento (20.000 € cada uno). La penuria de 
la Generalitat hace que se las ingenien desviando 
gastos para obtener del bolsillo de los demás una 
financiación extra sin intereses y sin que nadie les 
controle el aumento de su deuda. Comenzaron 
haciéndolo con el arreglo de las playas que, en 
vez de pagarlo ellos a las empresas, mandaron un 
pequeño anticipo a los Ayuntamientos para que 
las contratasen ellos, pagasen sus facturas y luego 
las mandasen justificadas a Valencia para que la 
Generalitat pague el resto a saber cuando. Y ahora 
lo han vuelto a hacer con el convenio Peixcològic 
en que, de momento, el 100% (40.000 €) lo pone 
el Ayuntamiento y, si les convencemos de lo bien 
que lo hemos invertido en la campaña, igual luego 
nos mandan el 50% de su parte. Un convenio un 
tanto curioso por cuanto un Ayuntamiento, que 
lo paga todo, no tiene ni arte ni parte en decidir, 
ni en opinar en cómo se gastará el dinero para la 
promoción de nuestro pescado fresco.

Desde el PVI creemos…
…que un Ayuntamiento no debería subvencionar 
un sector en el que no tiene ninguna competencia 
(las actividades marítimas mercantes, de recreo, de 
pesca, no requieren ninguna licencia de actividad, 

ni de circulación, ni de nada) y que no produce 
a las arcas municipales ningún tipo de ingreso. 
Es por ello que estas subvenciones deberían 
salir al 100% de las administraciones que tienen 
las competencias, como así ha sido y sigue 
siendo en las múltiples ayudas que ha recibido el 
sector pesquero para construcción y reforma de 
embarcaciones, para la creación de arrecifes, para 
la comercialización de productos, o actualmente 
para el desguace de barcas viejas; ayudas que han 
sido siempre cofinanciadas por la Unión Europea, 
el Ministerio y la Conselleria, porque son ellos 
quienes tienen las competencias y los ingresos 
de la actividad. A nosotros, como Ayuntamiento, 
nos hubiese gustado mucho más apoyar al 
sector pesquero por medio del comercio local 
subvencionando y haciendo la campaña a través 
las pescaderías de nuestra ciudad, de las de las 
grandes superficies y de los puestos de venta 
del nuevo mercado remodelado, que es donde 
pensamos que tenemos que intervenir y no 
haciendo de comparseros de una consellera que 
quiere vender todo su pescado…

…como aquella pescadera…
…que llegaba a Bilbao desde Santurce con todo 
su pescado vendido, pero que no lo consigue. 
Una consellera que nos ha desdeñado desde 
que lo es. Tenemos un alcalde demasiado 
confiado; nosotros no lo somos tanto, y no lo 
somos porque nos tomamos la convocatoria 
de la consellera al alcalde a la Consellería para 
firmar allí el Convenio Peixcològic no como una 
desatención, sino como otra humillación más, 
tras las cinco o seis de sus anteriores visitas 
sin dignarse a acudir al Ayuntamiento, ni aun 
ahora que le estamos adelantamos su parte. A 
Vinaròs no, pero a los otros cinco Ayuntamientos 
de los otros cinco puertos pesqueros de nuestra 
provincia sí que ha ido ¿Por qué? Bien pensado, 
para los nueve meses que le quedan de 
consellera, casi mejor será que ya no se acerque 
ni por el Ayuntamiento ni por Vinaròs porque, 
pagando nosotros, tendría una cara tremenda 
si intentara apropiarse del tanto volviendo a 
repartir fideuades en la lonja cocinadas con el 
dinero del Ayuntamiento. 
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Tel. 964 452501Ciudad Deportiva

En el primer Pleno después de las vacaciones 
estivales, el PP local se permite el lujo de votar 
en contra de la adjudicación de las obras del 
centro de día. No nos sorprende esta falta de 
interés porque lo menos que esperábamos era 
un cambio de actitud y mucho menos después 
de conocer el informe de la Federación de 
asociaciones en defensa de la sanidad pública 
(Fadsp) que sostiene que el País Valenciano es 
la comunidad autónoma que más desatiende su 
sistema sanitario y lo sitúa en el último lugar del 
ranking autonómico. Igual ocurre en Educación 
en la que sólo vamos por delante de Ceuta.
Y no nos sorprende porque a los líderes del PP 
no les gusta mirarse al espejo por las mañanas; 
la imagen que se refleja en el cristal es peor que 
la de la madrastra de Blancanieves. Les asusta 
tanto contemplar su verdadera imagen que 
inventan lo que sea para convencer a quien sea, 
con sus retorcidos argumentos, de la bondad de 
sus intenciones.
Como será que contaba un periodista sobre 
Aznar, al que consideraba un personaje lleno 
de complejos, sobre todo, de inferioridad 
intelectual y física: se veía tan bajito que 
obligaba a las cámaras lo enfocaran desde 
abajo, pues así le contaron que hacían con Alan 
Ladd en la película Raíces profundas.
Sin embargo, esos complejos no le han 
impedido pasear por las balaustradas de la 
decencia su conciencia gangrénica, cruzada por 
una melenita a lo progre y bigote de guardia 
civil de Berlanga ni, en los cuatro años de 
mayoría absoluta en el gobierno, consolidar y 
sentar el posfranquismo en los sillones de los 
Ayuntamientos.
Ese surrealismo político de los conservadores 
de nuestro Ayuntamiento que sueñan lo que 
piensan y luego, simulan, que lo que han 
pensado no es el sueño sino la realidad les lleva 
ahora a criticar la Ciudad Deportiva inaugurada 
hace pocos días, incluso, se atrevieron a decir 
que su tramitación era de juzgado, construida 
en unos terrenos que al Ayuntamiento no le 
han costado ni un ero de desembolso, inscritos 
por los propietarios a favor del Ayuntamiento 
a cambio de reserva del aprovechamiento que 
le corresponde al Ayuntamiento en el futuro 
desarrollo del PAI Salines.
Nada tienen que ver con los “divinos locos”, los 
surrealistas del siglo pasado, Dalí al frente con su 
“crítica paranoica”. El esperpéntico surrealismo 
de la actual derecha radical es la de los “divinos 
oportunistas”.
Son flacos de memoria, o sólo recuerdan lo 
que les conviene, pues, a la famosa ampliación 
del pabellón polideportivo que ni tan siquiera 
mencionan –¿por qué?–, habría que añadir 
“su hipotético” proyecto de ciudad deportiva 

con la adquisición de una finca, convertido 
en un verdadero culebrón: en abril de 2000, el 
propietario de la citada finca pide 150 millones 
de las antiguas pesetas. El alcalde del PP, Jacinto 
Moliner, abre toda una colección de informes 
técnicos e incoa expedientes que acaban 
con la valoración, en diciembre, por parte del 
arquitecto y la cifran en casi 85 millones de 
pesetas. El propietario manifiesta que no sabe 
nada de la iniciación del expediente y considera 
la cifra inaceptable. El aparejador lleva a cabo 
otra valoración, ésta se cifra en 70 millones. Se 
tramita por el Pleno y se publica en el BOP.
Pero, el abogado de la propiedad rechaza el 
valor y pide 610 millones; el Ayuntamiento 
se ratifica en los 70 y lleva a cabo el “Acta” de 
ocupación.
Como consecuencia, el Jurado de Expropiación 
exige el pago de los 70 y, además, valora en 247 
millones, una finca que resulta que está afectada 
a todo lo largo, por el trazado de la carretera, es 
decir, la construcción del desdoblamiento de 
la carretera se lleva, de momento, más de un 
tercio del terreno.
Esta es la herencia que ha dejado el PP en el 
Ayuntamiento y que no se ha solucionado aún: 
el compromiso de la adquisición de un terreno 
por 70 millones, anunciado a bombo y platillos 
por el entonces alcalde del PP, afectado por un 
vial y valorado, de momento, por el Tribunal, 
en 247 millones de pesetas y obligando a 
depositar los 70 millones al aprobarse el Acta de 
ocupación por parte del Ayuntamiento.
La imagen –ésta sí es de juzgado– que refleja el 
espejo puede resultar carísima, en dinero, para 
las arcas del erario público.
La solución del partido conservador es fácil: si nos 
votan es que tenemos razón y no hemos cometido 
desaguisado alguno, recrudeciendo su campaña 
de acoso y descalificación, incluidos los “Manhat-
tanes”, de los que tantos beneficios esperan.
Unos pocos años atrás, Europa Press, en El 
Mercantil Valenciano (Levante), publicó un texto 
con los consejos que la dirección del PP daba a 
sus candidatos en los ayuntamientos cuando se 
presentaran ante los medios de comunicación. 
En uno advertía que “nunca hay que dar la 
cara por nadie. No hay que justificar ningún 
comportamiento de un compañero. Que le 
pregunten a él”.
Es difícil recordar un grupo político en el 
Ayuntamiento tan desleal, además de torpe. En 
la postura del votante, muy fácil al echar la culpa 
a unos líderes en la idea de que los dirigentes 
son los responsables de que los ciudadanos se 
muevan en una dirección y se lleven todo por 
delante, hay débil confianza en el individuo 
y en su libertad. Sería preferible no tener que 
arrepentirse de haberlos votado.

Ciudad dep or tiva propuesta p or  el  PP
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moto cross

Variante de la  n-340
Nou curs escolar i vells problemes 

LA COLUMNA 

A l’estiu, tot el món viu. Ho diu la tradició popular i ho creiem 
nosaltres de manera sincera. És temps d’esplai i és temps de 
descans i també de reflexió i de planificació de l’activitat que 
ara, al setembre, totes i tots tornen a reprendre.
La “nostra” dreta ha malbaratat el seu temps i, en comptes de 
viure, reflexionar i planificar, ha tornat amb el xip de sempre i 
ens ha posat al damunt de la taula tot el que ja tenia previst: 
retalls de personal i de recursos en els sectors més necessitats 
de la nostra societat i més corrupció al cas Gürtel. De ben poc 
els ha servit l’estiu!
Sempre hem pensat que la mar o la muntanya, la llum, la calor... 
lligats, a més, a l’oci i al descans, alliberaven la ment i l’omplien 
de bones idees i de bons propòsits... Doncs, no! Han vingut 
amb la idea de reduir les places a les residències de persones 
amb discapacitat, d’acabar amb les escoles de música arreu 
del País Valencià, de disminuir sensiblement el nombre de 
professores i de professors al conjunt de l’ensenyament, i de 
passar “com un obús” de les sospites o de les evidències de 
corrupció de la cúpula de la dreta valenciana, celebrant, això 
sí, sopars de suport al seu líder, malgrat que és ben cert que 
resulten bastant incòmodes a Gènova, a més d’immorals i 
d’inadequats per a milers de valencians i valencianes.
Tampoc no han pogut retornar de les vacances amb idees 
clares de com fer front al deute acumulat dia a dia durant 
anys de despropòsits i de fastos sense cap mena de sentit: 
terres mítiques esdevingudes veritables forats negres per a 
la nostra economia; fórmules 1 costosíssimes que no aporten 
sinó problemes i maldecaps sense límits; viatges del Papa 
que no sabrem mai el que han suposat per a la butxaca 
del contribuent... El que sabem és els problemes per poder 
pagar a les empreses subministradores de la Generalitat, a 
les constructores d’obra pública, a les entitats prestadores de 
serveis o als mateixos funcionaris.
I ací estem. Setembre. Començament de curs, escolar, 
econòmic, social i polític. I ara què farem? Ah, sí! Podem 
organitzar corregudes de bous perquè els catalans, pobres, 
puguen gaudir de la festa nacional! Per això hi haurà diners? 
No m’estranyaria gens ni mica!
Però les xiquetes i els xiquets que no tindran el professorat 
necessari, les substitucions que no arribaran a temps i hora; 
les persones grans, o les que tinguen alguna mena de 
discapacitat, que no puguen gaudir de l’atenció adequada; 
els joves que no tinguen professorat a la seua escola de 
música; els barracons, a Vinaròs el col·legi número 5 porta 
un munt d’anys en aquesta situació com l’institut Vilaplana, 
i les obres d’ampliació del col·legi Assumpció sense notícies; 
les treballadores i els treballadors que s’han quedat a l’atur 
perquè no han pogut continuar treballant en l’adequació 
de l’aeroport de Castelló perquè la Conselleria no pagava 
les factures de llum o d’aigua; les professores i els professors 
que no podran treballar enguany perquè la borsa de treball 
quedarà ben reduïda ...aquestes persones s’han trobat amb 
un veritable “setembre negre” de la mà d’una dreta insolidària 
i incompetent.
I tot en el context de la corrupció, que s’evidencia dia a dia 
amb el nom de Gürtel, del Bigotes o de qui siga. Ens fa l’efecte 
que algú ens ha posat en aquesta situació desastrosa i ara vol 
que ho paguem la resta de ciutadanes i de ciutadans. I, a més, 
es capfiquen en el fet que hem de mirar cap a un altre costat.
Els setembres amb què ens tenen ben acostumats: vells 
problemes …i l’Escola Oficial d’Idiomes malgrat l’oferiment de 
Vinaròs (el Pirulí): com tots els anys i amb menys professorat.

La finca de la ciudad deportiva adquirida por el PP estaba afectada por la variante de la N-340
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José Ramón Tárrega, portavoz del Partido Popular de Vinaròs: 

“Veo a Juan Bautista Juan con ilusión, con 
experiencia y preparado para tomar las riendas 

del Ayuntamiento de Vinaròs” 
La primera pregunta es casi obligada, ¿por qué un portavoz del Partido 
Popular diferente al portavoz del Grupo Municipal, Juan Bautista Juan?
Cuando Juan Bautista Juan asumió la presidencia del Partido Popular, el comité 
ejecutivo pensó que hacía falta la figura del portavoz del partido para separar 
aquellos temas y opiniones que son de la gestión diaria del Ayuntamiento 
de los que son propiamente del partido. El comité ejecutivo pensó en mí y 
desde entonces pretendo ofrecer a los ciudadanos la postura del Partido 
Popular en temas que son más generales, que afectan al partido mientras que 
Juan Bautista Juan está dedicado plenamente a preparar una alternativa al 
actual desgobierno que padecemos y por consiguiente a hacer llegar a los 
vinarocenses la opinión del Partido Popular.
Después de su paso por el Ayuntamiento durante la etapa de Jacinto 
Moliner, ¿cómo se ve la política actual?
La situación política del Ayuntamiento es vergonzante, el PSOE-PVI están 
practicando una política errática en las inversiones, los proyectos municipales 
se gestionan mal tanto a nivel económico como administrativo, se busca la 
crispación, se menosprecia al electorado del PP a través de sus representantes y 
en general han convertido las sesiones plenarias del Ayuntamiento de Vinaròs 
en la vergüenza y el hazmerreír de la comarca, una forma de gobernar que 
está perjudicando a los vinarocenses porque ven como Vinaròs va perdiendo 
el prestigio y la capitalidad comarcal que siempre tuvo.
El Partido Popular demostró en sus años de gobierno que fue capaz de reducir 
la importantísima deuda que nos dejó el PSOE, mantener el ritmo inversor, 
modernizar la administración y ofrecer alternativas y mejoras a los problemas 
del día a día que son los que más preocupan al ciudadano.
Desde el Equipo de Gobierno se critica constantemente el Plan General 
de Ordenación Urbana (PGOU), ¿a qué se deben esas críticas?
La crítica permanente al PGOU da una idea del talante demagogo del Equipo 
de Gobierno, después de siete años gobernando no han sido capaces más 
que de proponer modificaciones que han beneficiado a ciertos promotores, 
y siempre con incremento de los coeficientes de edificabilidad, en lugar de 
gestionarlo eficazmente en beneficio de la ciudad.
El PGOU aprobado el año 2001 es una herramienta muy potente que en manos 
del PSOE-PVI se ha convertido en una patente de corso para autocomplacencia 
del alcalde de turno y en perjuicio de la ciudad. Han malvendido el mejor 
patrimonio que generaba el PGOU y lo han despilfarrado en su capricho 
personal, han malgastado los aprovechamientos y ahora se lamentan de no 
poder hacer frente a las cargas que también conlleva. Cuando escucho al Sr. 
Romeu y  al Sr. Balada opinar sin ningún tipo de vergüenza sobre los déficits del 
PGOU, siento vergüenza ajena por la manipulación que hacen de la historia, a 
la vez que siento impotencia al sentir que nos tratan a todos los vinarocenses 
como estúpidos, con el único objetivo de tapar ante la ciudadanía su torpe e 
ineficaz gestión.
Cuando estamos ya a menos de un año de las próximas elecciones 
municipales, ¿con qué ánimos se encuentra en estos momentos el Partido 
Popular?
Los vinarocenses saben que a partir del próximo 22 de mayo Juan Bautista 
Juan será el alcalde de Vinaròs, un alcalde que gobernará para todos los 
vinarocenses y prueba de ello es la gran cantidad de personas y entidades que 
se están acercando al Partido Popular para hacernos llegar sus propuestas, 
ideas y proyectos, lamentablemente hartos de un equipo de gobierno anclado 
en la ineficacia y la prepotencia. 
El Partido Popular de Vinaròs está en perfecta forma, tenemos juventud y 
tenemos experiencia. Nuestros 10 concejales están realizando una labor 
extraordinaria, en la oposición, a pesar de las trabas que el PSOE-PVI les ponen 
para que no les llegue toda la información, y de igual modo demostrarán su valía 
el día que tengan que asumir las responsabilidades de gobierno. Ahora el ritmo 
interno de trabajo en el partido va en aumento al preparar el programa electoral, 
que sin ningún tipo de duda se convertirá, gracias al apoyo mayoritario en las 
urnas, en el programa del próximo equipo de gobierno de Vinaròs.
La Generalitat está invirtiendo en Vinaròs millones de euros pero a pesar 
de eso desde el PSOE-PVI se practica el victimismo, ¿es adecuada esa 
política victimista?

Si un vinarocense pasea por nuestra ciudad verá por todas partes obras 
realizadas por la Generalitat Valenciana en los últimos años. La inversión es 
espectacular, con obras que han transformado para bien nuestro entorno 
y que ofrecen servicios de primera como el campo de fútbol inaugurado la 
semana pasada con 800.000 euros aportados por la Generalitat.
La remodelación del puerto, la ampliación del hospital, el colegio Manuel 
Foguet, la ampliación del colegio San Sebastián, los pisos de VPO, la depuradora 
de aguas, los 5,6 millones de euros del Plan Confianza que ellos están 
boicoteando continuamente... ¿cómo se atreven a decir que la Generalitat 
no invierte en Vinaròs? Sus declaraciones y manifestaciones son el fiel reflejo 
de quien no tiene argumentos para defender su gestión y solamente quiere 
extender cortinas de humo para tapar su incompetencia.
Mucho se ha hablado del paseo marítimo, como ex concejal de turismo, 
¿cómo ve esa remodelación?
Es una vergüenza, es un despilfarro y es la mayor chapuza que se ha realizado 
en Vinaròs en muchos años. Es una remodelación que perjudica al turismo 
porque lleva 4 años molestando a los vinarocenses y a quienes nos visitan en 
verano. Perjudicará para siempre a la circulación de la ciudad al cortar una de 
las principales arterias. Ha arruinado a los hosteleros y restauradores ubicados 
en él. Y sobre todo perjudica a las arcas municipales porque ha costado casi el 
doble del importe que se adjudicó.
¿Hace falta que repita las deficiencias que todos los vinarocenses han 
observado ya con sus propios ojos? ¿Hacía falta crear barreras arquitectónicas 
donde no había ninguna?
La relación entre el Ayuntamiento y la dirección de la obra, léase Sr. Guallart, 
huele muy mal, se ha intentado imponer una estética a precios desorbitados, 
que no complace ni a los ciudadanos, ni a los hosteleros, ni a los visitantes. En 
resumen, un cúmulo de despropósitos.
En poco tiempo, habrá que abordar la redecoración de toda esta chapuza.
El proyecto del Partido Popular, ¿qué prioridades tendrá en caso de 
gobernar Vinaròs?
El proyecto del Partido Popular tendrá dos grandes prioridades en la próxima 
legislatura.
La primera, al igual que ya hicimos en el 95, será legalizar, dar orden y concierto 
a todos los desaguisados económicos y administrativos que nos dejarán como 
herencia estos ocho años de desgobierno.
Y la segunda será trabajar con rigor en una serie de proyectos que Vinaròs 
necesita. Los más importantes serán construir la residencia de la tercera edad 
que sigue sin ser una realidad. Está bien que con el fondo estatal se construya un 
centro de día, pero la residencia sigue siendo una necesidad vital para nuestra 
ciudad. El auditorio también será una de las prioridades del Partido Popular. 
Apostamos por la cultura y no es digno que nuestra ciudad tenga el auditorio 
que tenemos. Y por supuesto, recuperar el prestigio del Ayuntamiento a nivel 
de la comarca y recomponer las relaciones con las instituciones provinciales y 
autonómicas. 
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Sebastián Bordes Giner 
Associació de veïns Migjorn

4ª dècada lluitant per Vinaròs 

OPINIÓ 

¿Satélite del P.P.? Preguntes al ple

Esquerra Unida 

Preguntes que fa l’associació de veïns Migjorn a 
l’Equip de Govern en el plenari de l’Ajuntament 
de Vinaròs del 14 de setembre de 2010.

Bona nit a tots i totes, i al que hagen descansat 
per treballar pel poble. 
Pescológico, la mar de natural: Creiem que els 
temps no estan per titulars de premsa, més o 
menys graciosos i un pèl demagògics.
Pregunta: Com es portarà a terme aquesta 
campanya? Com es gastaran aquests diners? 
Com es reparteix el cost? I una pregunta molt 
seriosa, es refien de la nostra Generalitat?
Últimament es parla molt del deute dels 
ajuntaments amb l’Estat.
Pregunta: Quin deute té Vinaròs? Com s’ha creat?
Des de fa molt de temps reivindiquem 
l’adequació del moll de llevant, per promocionar 
el port com a ús comercial i per a creuers 
turístics. Estem en una zona privilegiada, amb 
moltes rutes turístiques amb llocs de referència; 
a més a més de Vinaròs, tenim Peníscola, Morella, 
els Ports, el Montsià, Irta, el delta de l’Ebre, i 
algunes possibles destinacions més que val la 
pena aprofitar. 
Pregunta: En la recent visita a València per signar 
el conveni (que “salvarà” els pescadors) ho han 
plantejat a la representant del Consell? I quan 
acabaran les obres del port pesquer?
Fa tres anys vam presentar a l’equip de govern i 
als mitjans de comunicació, un vial que permetria 
millorar els accessos al port, als instituts, a 
l’hospital, als diferents polígons industrials 
i comercials, els accessos a les “futures” tres 
autopistes (A-7, AP-7, i la A-68), així com a 
l’estació ferroviària, aprofitant l’espai de l’antiga 
via del tren.
Pregunta: Com està el tema exposat?
Migjorn creu que és un abús permetre el que 
fan els partits amb representació a l’Ajuntament 
en el Diariet Vinaròs: una plana sencera, moltes 
vegades per no dir res, i altres per ofendre. 
El final és un prec: Sent com és El Diariet un mitjà 
municipal, que paguem tots, prenguen l’acord 
d’eliminar la plana assignada a aquests partits.
Les pluges d’agost van tornar a moure el bypass 
que va abocar aigües fecals al bell mig de la 
platja del Fortí, bypass que van improvisar per no 
tornar a omplir d’aigua el pàrquing del passeig. 
Ens consta que van fer una visita in situ. 
Pregunta: Van fer posar el rètol de perill per 
aigües contaminades? En fi, quines mesures van 
prendre? I pel futur, què?
Lamentem que el secretari del BLOC i del PP 
coincidisquen a dir que fem preguntes pactades 
per lluïment de l’alcalde. Les preguntes no les 
hem pactat mai, són temes que ens preocupen 
i que són aprovades en les nostres assemblees. 
Recorden que alguna pregunta que hem fet 
nosaltres, un temps després les han fet vostés: 
bocana del riu, PAI abandonats, Sòl de Riu, 
Cossis, ermita, etc.
Bona nit i fins al proper mes d’octubre.

De un tiempo a esta parte y de golpe y porrazo, 
salió un grupo casi casi familiar llamado Asociación 
Cívica Raimundo de Alós, que por lo leído, su única 
misión es mostrar un “cariño” desmesurado por 
los socialistas –que ellos en petit comité llamarán 
rojos– y por el alcalde del mismo partido Jordi 
Romeu. En su último escrito, dicha Asociación (¿?) 
hace referencia a la reivindicación de la N-232 y 
de la autovía A-68, reivindicación que por otra 
parte ya hicieron todos los grupos políticos del 
Ayuntamiento y ciudadanos de Vinaròs y que 
por mor de la crisis parece ser que se retrasará al 
igual que se retrasarán otras muchas, lo cual no 
quiere decir que no vayan a hacerse. De paso y 
aprovechando el espacio, arremeten contra los 
socialistas con toda clase de improperios, que no 
nos engañemos, es su principal empeño y su primer 
mandamiento. ¿Asesorados por algún partido? 
No lo sé pero lo intuyo. Resulta muy extraño que, 
siendo muy importante, diría yo importantísimo 
para Vinaròs las dos vías antes mencionadas, 
no menos importante resultan las promesas 
incumplidas por la Generalitat de las cuales 
ustedes ni hacen referencia ni se espera que lo 
hagan. ¿No es importante para Vinaròs el segundo 
centro de salud? ¿Están ustedes contentos con la 
saturación, en ocasiones hacinados como cerdos, 
a los cuales nos vemos obligados los ciudadanos 
de Vinaròs en el único Centro del que disponemos? 
Pues ahí están los terrenos. ¿A qué se espera para 
su construcción? Lo mismo vale para el 5º colegio. 
¿Les mola que muchos de nuestros hijos o nietos 
estudien en barracones? También la Generalitat 
tiene los terrenos. ¿Por qué no ejecuta la obra? 
Y qué decir de la ampliación del Hospital. ¿Para 
qué sirve si no se contratan médicos? ¿Por qué 
no denuncian ustedes estos incumplimientos por 
parte de la Generalitat? ¿Es que no les parecen 
importantes dichas obras? Sanidad y Educación 
nada menos. Dos pilares en el bienestar de una 
ciudad. Quizás será que sus hijos van a médicos 
de pago y a escuelas privadas. No todos tenemos 
esta suerte. Por lo tanto, creo que es de justicia 
reclamar una Sanidad y Educación dignas y 
acorde a los impuestos que pagamos los que por 
falta de “posibles” hemos de acudir a la Sanidad y 
Educación pública.

Ja s’ha aixecat el nou curs polític. Si llegim la 
premsa local no trobarem res de nou que puga 
manifestar que s’aixeca el nou curs, ja que s’ha 
aixecat igual que va acabar, igual que ha sigut 
tot el curs i tots els cursos anteriors. La mateixa 
propaganda, els mateixos missatges, la mateixa 
tàctica, els mateixos problemes, les mateixes 
solucions als mateixos problemes (cap). I sobretot 
i com sempre, cadascú tirant per al seu partit.
S’espera que conforme vagen passant els dies del 
nou curs polític anirà canviant de forma i to ja que 
quan les dates s’apropen a eleccions municipals i 
autonòmiques, fa que siga així.
Des d’Esquerra Unida, el que demanem a tots els 
partits polítics, és un comportament ètic, educat 
democràtic, responsable i coherent, que no es 
mescle el personal amb el polític, que predomine 
el respecte sobre la confrontació, els insults, les 
desqualificacions i provocacions, i sobretot com 
hem dit i que quede ben clar, sempre referint-nos-
hi políticament i no personalment, que quan es fa 
una crítica es fa al que representa, no a la persona.
I que també quede clar que existeix la llibertat 
d’expressió que tots podem utilitzar i que s’ha 
de respectar com també s’ha de respectar les 
crítiques i les altres opinions encara que no les 
compartim.
En Esquerra Unida entenem que tots els partits 
polítics que es presenten a les eleccions volen el 
millor per a Vinaròs, que tots tenen un programa 
i una manera de treballar pel poble, que cadascú 
pot pensar que la seua és la millor, que el seu 
treball és defensar i desenvolupar la seua idea i 
la seua manera de treballar, però s’ha de pensar 
que el poble som tots, que al poble també hi ha 
altres idees i els nostres governants han de mirar 
el que és el millor per a la majoria del poble, per 
a la majoria dels que també tenen altres idees i 
una alta manera de veure com s’haurien de fer 
les coses. Que no és sols anar a votar el dia de les 
eleccions i ja s’ha acabat. El poble també té les 
seues idees i amb el seu vot pot elegir o rebutjar 
els que no dubten a utilitzar tot el que creguen 
per imposar les seues idees.
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 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

ACTUALITAT

Ple extraordinari 
2 setembre 2010

ORDRE DEL DIA:
Proposta en relació amb 
l’adjudicació definitiva de 
la contractació de les obres 
incloses al Fons Estatal per 
a l’Ocupació i Sostenibilitat 
Local relatives al Centre de 
Dia per a majors dependents 
i serveis complementàries per 
a Serveis Socials en Vinaròs. 
S’aprova per majoria amb els 
vots a favor del PSPV-PSOE, PVI 
i BLOC i el vot en contra del PP.

L'Ajuntament de Vinaròs va aprovar el dijous passat 2 de 
setembre en ple extraordinari l'adjudicació definitiva, 
a la UTE formada per les empreses Ombra i GyC, de la 
construcció del centre de dia per a majors dependents, 
amb els vots a favor del PSOE, el PVI i el BLOC i el vot en 
contra del PP. L'obra està inclosa en el segon Pla Zapatero, 
se situarà en els terrenys de l'avinguda de Gil de Atrocillo 
i la inversió és de 2.143.000 euros més IVA. A més, aquesta 
UTE es compromet a contractar 11.550 dies d'alta en la 
Seguretat Social. 
El ple desestimava així l'al·legació presentada per una 
mercantil que va expressar la seua disconformitat per la 
designació de l'adjudicació provisional a aquesta UTE.
El regidor del PP Juan Bautista Juan va argumentar el vot 
en contra dels populars destacant que el seu grup ja havia 
avisat que podrien haver-hi al·legacions per part d'altres 
empreses que optaven a l'obra i que “serà la primera 
vegada en la història de l'Ajuntament de Vinaròs que es 
fa una adjudicació solament per voluntat política i no per 

criteris tècnics”, recordant que l'empresa adjudicatària 
podia ser baixa temerària en la part contractual i que hi 
havia objeccions. Per això, Juan va criticar que l'adjudicació 
s'hagués fet “a pesar que els tècnics municipals reiteren la 
seua posició contrària a aquesta adjudicació”.
Per la seua banda, el regidor d'Urbanisme, l'independent 
Javier Balada, va acusar Juan de “tergiversar la realitat” 
i d'intentar confondre la ciutadania, recordant-li que 
l'informe tècnic de la mesa de contractació “no és vincu-
lant” i sostenint que l'adjudicació s'ha fet en una mesa de 
contractació “en la qual simplement ha guanyat la majo-
ria”. Balada va assegurar que la UTE adjudicatària “és la mi-
llor puntuada” i va advertir que en cas que no complisca 
amb l'estipulat serà sancionada.
L'alcalde, Jordi Romeu, va tancar el torn d'intervencions 
en el mateix sentit que el regidor d'Urbanisme, afegint 
que l'adjudicatària, a part de ser una de les empreses 
tècnicament millor puntuades, “també va presentar el 
projecte amb més gust estèticament i funcionalment”.

Vinaròs adjudica definitivament l'obra del centre de dia 

Així serà el centre de dia El projecte de la UTE Ombra i GyC contempla 
la posterior construcció de la residència de la tercera edat

Un total de 2815 alumnos de infantil y primaria 
iniciaron el curso escolar 2010/2011 el pasado 
jueves en Vinaròs. El inicio del curso transcurrió sin 
incidencias destacables. En cuanto a las plazas, en 
infantil de 3 años solo quedan dos plazas en toda la 
ciudad, mientras que en el resto de infantil ya no queda 
ninguna vacante libre. En primaria no hay ninguna 
vacante en primero y sexto, y tan solo queda una plaza 
en segundo. El colegio Jaume I, con alrededor de 380 
alumnos, continua totalmente en aulas prefabricadas 
a la espera de que la conselleria construya el nuevo 
centro en la partida de Les Capsades.

Comienzan el curso escolar 
2815 alumnos de 
infantil y primaria
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El pasado miércoles 8 de septiembre el alcalde de 
Vinaròs, Jordi Romeu, y una parte de su equipo de 
gobierno junto con el presidente de Escal UGS, 
Recaredo del Potro, y otros directivos de Escal 
UGS han visitado la plataforma marina, situada a 
22 km de la costa de Vinaròs. Durante la visita, la 
comitiva pudo comprobar de primera mano cómo 
evolucionan los trabajos de sondeos de los pozos 

del Proyecto Castor. La plataforma de perforación 
Hakuryu-10 está realizando los trabajos previstos 
que tendrán una duración de un año y medio. 

Proyecto Castor
El Proyecto Castor consiste en la construcción 
de un almacén subterráneo de gas natural 
aprovechando la formación geológica que existe 

en el fondo marino del mar Mediterráneo, a más 
de 1.750 m de profundidad, a 22 km de la costa 
de Vinaròs. El principal objetivo del almacén 
subterráneo de gas natural es mejorar la eficiencia 
y seguridad del sistema gasista español mediante 
una instalación segura, probada y aceptada en el 
ámbito nacional e internacional y respetuoso con 
el medio ambiente.

El Ayuntamiento de Vinaròs visita la plataforma marina del Proyecto Castor

L'explotació del bar del nou camp de futbol 
situat a la Ciutat Esportiva ha sigut adjudicada de 
manera provisional a l'empresa Nirvana Café S.L. 
En les bases, l'Ajuntament incidia en el fet que 
dins de les obligacions de l'adjudicatari s’incloïa el 
manteniment i la neteja de les instal·lacions.

El Ayuntamiento de Vinaròs ya ha procedido 
al pago de las facturas pendientes del año 
pasado, tras la luz verde que dio el plenario a la 
aprobación del reconocimiento extrajudicial. 
El alcalde, Jordi Romeu, indicó el martes que 
esta semana las empresas proveedoras han 
empezado a cobrar. El asunto pasó dos veces 

al pleno. En primera instancia, PP y Bloc 
mostraron su desacuerdo con los criterios 
de contratación del equipo de gobierno y 
con la forma de efectuar el abono de facturas. 
Finalmente, la abstención del Bloc en el pleno 
de presupuestos hizo posible que se pudiera 
aprobar este pago a proveedores. 

La Junta de Govern de l'Ajuntament de Vinaròs 
ha aprovat aquesta setmana les bases per a les 
subvencions a entitats d'acció social per un import 
de 45.000 euros.

Aquest mes de setembre s'ha restablert a Vinaròs 
el servei d'expedició del DNI. “Esperem tindre la 
continuïtat necessària per a liquidar la demanda 
existent”, va apuntar el dimarts l'alcalde, Jordi 
Romeu.

7 Dies Vinaròs y MasqueunaguiaVinaros.
com

Te regalan la aparición 
en la Nueva Guía Comercial

 www.MasqueunaguiaVinaros.com

Pruebala hasta el 15 de Septiembre 
¡¡¡Completamente GRATIS!!!!

Sin letras pequeñas, ni altas, ni 
permanencia, NI NADA.

 Entra en www.masqueunaguiavinaros.
com  y rellena el formulario para activar tu 
oferta y disfruta hasta el 15 de Septiembre 

¡¡¡GRATIS!!!
Sabemos que te encantará,  por eso te 

regalamos un mes de prueba ¡¡¡  GRATIS!!!

¿Tienes un Comercio en Vinaròs y quieres darte a conocer?

El Ayuntamiento de Vinaròs paga las facturas pendientes del 2009
Subvencions a entitats d'acció social

Es restableix el servei d'expedició 
del DNI

Adjudicat el bar del 
camp de futbol

Miembros del equipo de gobierno, junto a los representantes de la empresa Escal UGS El alcalde, Jordi Romeu, con el presidente de Escal UGS, Recaredo del Potro
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ACTUALITAT

L'Ajuntament de Vinaròs va anunciar aquesta 
setmana que està disposat a cedir un terreny 
proper a l'hospital comarcal perquè s’hi construïsca 
el futur heliport, un servei que considera 
imprescindible i que l'Equip de Govern lamenta 
que no s'haja inclòs en la recent ampliació de la 
infraestructura sanitària. La cessió es farà, segons 
va informar el regidor d'Urbanisme, Javier Balada, 
amb la condició que la conselleria es faça càrrec 
dels costos de construcció d'aquest heliport i del 
seu manteniment.
Actualment, l'aterratge de l'helicòpter sanitari quan 
hi ha una emergència es fa en un descampat de la 
zona de l'escorxador, situada a uns cent cinquanta 
metres de l'hospital, i cada vegada s’ha d’avisar 
la policia local per tal que talle el trànsit durant 
l'aterratge i l'enlairament. Ara la brigada de serveis 
de l'ajuntament, amb la col·laboració de la policia 
local, està adequant, en una de les dos rotondes 
que s'estan construint aquesta setmana en la 
mateixa zona de l'escorxador, un espai que servirà 
d'heliport per a les emergències hospitalàries, 
encara que l'Equip de Govern vol que aquesta siga 
una mesura temporal, i que la Generalitat accedisca 
a la cessió d'uns terrenys que l'ajuntament està 
buscant en una zona més pròxima a l'hospital 
perquè se situe allí definitivament.
“La nostra disposició és cedir un terreny al costat 
de l'hospital perquè considerem que el servei 
de l'heliport és absolutament necessari”, va 
apuntar Balada, que va afegir que “si la direcció 
de l'hospital o l'administració autonòmica se’n 
comprometen a sufragar les despeses, faríem 
efectiva aquesta cessió”. Per Balada, l'ampliació 
de l'hospital hauria d'haver inclòs una zona 
per al servei d'heliport en cas d'emergència, 
“perquè un hospital ha de tindre tots els serveis, 

però no es va incloure en el seu moment”. 
En aquest sentit, l'alcalde, Jordi Romeu, va 
recordar que l'Ajuntament ja està suplint la 
falta d'aparcaments a la zona i sufragant-ne els 
costos, a pesar que la infraestructura sanitària és 
pública i de caràcter comarcal. “El consistori està 
pagant un lloguer d'uns 1.000 euros mensuals 
que paguen els vinarossencs perquè hi haja 
aparcaments en un hospital que és comarcal”, va 
indicar el primer regidor.

Millores en la circulació
El consistori està adequant, de moment de manera 
provisional, dos rotondes a l'avinguda de Gil de 
Atrocillo amb la finalitat de regular el trànsit a la 
zona de l'hospital, eliminant així la perillositat 
d'aquests dos punts i contribuint a la fluïdesa del 
trànsit rodat. Dimarts la rotonda situada a la zona 
de l'escorxador es va posar en marxa “amb èxit”, 
segons va informar Balada, mentre que dimecres 
s'iniciaven les obres de la situada entre l'institut 

José Vilaplana i l'hospital.
“Amb l'ampliació de l'hospital calia cercar una 
solució que fes el trànsit més fluït”, va indicar 
el regidor d'Urbanisme, que va explicar que va 
ser la direcció de l'hospital qui va demanar una 
d'aquestes rotondes. “Som sensibles amb els 
problemes que ens transmet la ciutadania, i per 
això hem fet aquesta rotonda”, va continuar Balada, 
que va lamentar que el consistori s'assabentés 
d'aquesta ampliació i de la posada en marxa 
del nou servei d'Urgències “per la premsa, atés 
que ni des de la Generalitat ni des del centre no 
s'han posat mai en contacte amb l'ajuntament”, 
qualificant aquest fet de “falta de sensibilitat” per 
part de l'administració autonòmica.
L'Ajuntament proposarà en el pròxim ple una 
modificació pressupostària del voltant de 40.000 
euros per sufragar el cost de construcció d'ambdues 
rotondes i de l'heliport provisional, unes obres que 
no estaven previstes en el recentment aprovat 
pressupost de l'any en curs.

L'Ajuntament de Vinaròs va començar 
aquest dilluns les obres de construcció 
de dues noves rotondes a l'avinguda 
de Gil de Atrocillo que milloraran les 
comunicacions amb l'Hospital Comarcal 
i el seu entorn, a més de reduir la 
perillositat dels actuals encreuaments.
Durant aquesta setmana, s’han creat ja 
i de forma provisional les dues noves 
rotondes i glorietes i que es convertiran 
en definitives si se’n comprova l'eficàcia. 
L'elevat índex d'accidents és una de les 
principals raons que han motivat aquests 
canvis que també persegueixen millorar 
el trànsit dels vehicles i vianants a la 
zona. La primera rotonda s'està habilitant 
al costat de l'Escorxador Comarcal, a 
l'encreuament de Gil de Atrocillo, camí de 
les Capçades i Benet XIII, i la segona entre 

la sortida de l'Hospital i l'institut José 
Vilaplana. La Policia Local ha advertit de 
circular amb precaució a causa d'aquests 
canvis i davant les possibles retencions 
de trànsit que inicialment es produiran.
L'Ajuntament pretén descongestionar la 
densa circulació que hi ha a l'avinguda 
de Gil de Atrocillo a l'altura de l'institut 
Leopoldo Querol i del futur centre de 
dia, per la qual cosa amb aquests canvis 
s'afavorirà l'ús del vial secundari que 
servia d'accés al camp de futbol de les 
Capçades. També es vol potenciar l'ús 
del vial que creua la zona industrial de la 
partida de les Capçades.
La rotonda al costat de l'Hospital també ha 
vingut motivada per l'increment de trànsit 
en aquest lloc a causa de la posada en 
servei de part de l'ampliació del centre.

L'Ajuntament crea dues noves rotondes en les proximitats de l'Hospital

L'Ajuntament cedirà un terreny al costat de l'hospital per construir un heliport si la 
Generalitat en sufraga les despeses
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Un total de 23 empreses de la Comunitat Valencia-
na, Catalunya i Aragó s'han presentat per optar a 
l'adjudicació de la renovació de les dotacions urba-
nístiques de la zona de la Colònia Europa, que ha de 
realitzar-se a principis de l’any que ve. L'Ajuntament 

de Vinaròs ha començat aquesta setmana a obrir 
aquestes propostes per a una obra que està inclosa 
en els plans provincials. 
El primer regidor, Jordi Romeu, va apuntar que “és 
una obra molt necessària i molt desitjada”. L'execució 

de les obres s'iniciarà al gener o febrer de 2011.
Cal recordar que enguany, en els plans provincials 
s’està realitzant la renovació de les dotacions urba-
nístiques de carrers del centre de la ciutat, com el 
carrer del Carme, Sant Mònica o Romer.

23 empreses opten a les obres 
de renovació de les dotacions 
urbanístiques de la Colònia Europa

Les obres de la variant de la N-340 al seu pas per Vinaròs segueixen el 
seu curs i compleixen amb els terminis establerts, segons ha informat 
el regidor d'Urbanisme, Javier Balada. L'Equip de Govern es va posar 
en contacte el dimarts amb responsables de l'empresa de l'obra de 
la variant, que els han comunicat que “en cap moment el Ministeri de 
Foment els ha manifestat que havia de parar-se o alentir-se l'obra”. Així, 
segons Balada, “les certificacions i els terminis són els mateixos que es 
van aprovar en l'adjudicació”. 
El regidor d'Urbanisme també va insistir que l'obra d'aquesta variant a 
Vinaròs “no s'ha parat mai”, contradient les afirmacions del Partit Popular, 
apuntant que “durant el mes d'agost l'activitat ha sigut menor, però 
sempre s'hi ha treballat”.
Respecte al camí de l'ermita, l'Equip de Govern confia que s'òbriga al 
trànsit a finals del mes de setembre. Cal recordar que aquest camí 
continua tallat per les obres de la variant de la N-340.
De la seua banda, el portaveu del PP, Juan Bautista Juan, va indicar dimecres 
que les obres estan pràcticament pràcticament paralitzades. “Diuen que 
les obres continuen endavant, però convido a tots els ciutadans a que 
vagin a veure quants operaris hi treballen al terme municipal de Vinaròs. 
Pràcticament no hi treballa ningú”, va assegurar Juan. El portaveu popular 
també va indicar que la finalització d’aquestes obres “ja no es per al 2011 
sino per al 2012, el que significa un any de retard”.

Les obres de la variant de la N-340 
segueixen el seu curs segons l’equip de 
govern i estan pràcticament aturades 
segons el PP

Abans de l'estiu l'Ajuntament va poder adequar uns terrenys privats en estat d'abandó que van ser motiu de queixa veïnal

Obres de la N/340. La carretera de l'ermita está previst que s'obre aquest mes de setembre
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L'Ajuntament de Vinaròs adreçarà després de 
l'inici de curs un escrit a la Conselleria d'Educació 
en què demanarà que s'executen les inversions 
pendents en matèria educativa a la ciutat. El 
primer regidor, Jordi Romeu, ha lamentat que 
“en els últims vuit anys, des de la inauguració del 
nou col·legi Sant Sebastià, tan sols s'ha realitzat la 
remodelació del col·legi Manuel Foguet”. 
“S'estan tancant les comissions d'escolarització 
i la tònica general és un increment important 
en la matrícula de l'alumnat, mentre la situació 
a Vinaròs és la mateixa. El col·legi número cinc 
segueix en barracons, l'IES José Vilaplana té 
barracons, no tenim notícies de l'ampliació 
d'aulari del col·legi Asumpció i tampoc de l'Escola 
Oficial d'Idiomes”, va indicar Romeu.
Cal recordar que l'ajuntament vinarossenc va 
oferir per escrit a la Conselleria d'Educació l'edifici 

del Pirulí per acollir la seu d'idiomes, una carta que 
encara no ha sigut contestada per l'administració 
autonòmica, segons va assenyalar l'alcalde. 
“L'única notícia que tenim de l’EOI és que ens 
remetran els sobres per a la matriculació de 
l'alumnat, però qui haurà de matricular serà el 
personal de l'ajuntament perquè, segons sembla, 
amb les retallades tampoc no pot desplaçar-
se personal de l’EOI ni per donar les mínimes 
instruccions”, es va queixar Romeu.
Inversions pendents
Romeu també va denunciar que la Generalitat 
“no ha executat cap” de les inversions que té 
pressupostades a la ciutat. “De totes les inversions 
que el PP va presentar en els pressupostos de 
la Generalitat del 2009, no s'ha executat ni un 
euro. Ni els col·legis, ni la zona pesquera de la 
llotja, ni la façana marítima Vinaròs-Benicarló, 

ni el centre de salut. Suposem que tornaran a 
incloure'ls per enèsima vegada en els pròxims 
pressupostos”, va apuntar Romeu, per a qui el 
diputat autonòmic Mariano Castejón “hauria 
d'explicar-ho abans que es comencen a elaborar 
els pròxims pressupostos”.

L’Ajuntament exigirà actuacions urgents en matèria educativa 
“En vuit anys només s'ha remodelat el col·legi Manuel Foguet”, lamenta Romeu

La Conselleria d'Educació licitarà la redacció 
del projecte de construcció del col·legi número 
5 i l'obra d'ampliació de l'aulari del col·legi 
de l'Assumpció aquest pròxim mes d'octubre, 
segons va anunciar el dimecres el regidor i 
diputat autonòmic del PP, Mariano Castejón. 
Respecte a l'ampliació de l'IES José Vilaplana, 
Castejón va recordar que la cessió dels terrenys 
necessaris “encara no s’ha fet per part de 
l'Ajuntament” a la conselleria. El diputat popular 
va acusar l'Equip de Govern de no haver sigut 
capaç de cedir els terrenys d'aquest institut en 
molt temps i d'haver tardat en excés en la cessió 
dels terrenys de les Capçades per a construir el 
cinqué col·legi.
Quant a l'escola oficial d'idiomes, Castejón va 
apuntar que “sembla que l'alcalde encara no s'ha 

assabentat que l'Escola d'Idiomes anirà a parar a 
Benicarló”, amb referència a les declaracions de fa 
uns mesos per part del conseller Alejandro Font de 
Mora.

Inversions
Per la seua banda, el portaveu del PP, Juan Bautista 
Juan, va contestar les declaracions de l'alcalde, 
Jordi Romeu, en el sentit que no s'havia executat 
cap de les inversions incloses en el pressupost de 
la Generalitat 2009-2010. Juan va indicar que les 
paraules de Romeu “tindrien credibilitat si hagués 
reclamat per igual les inversions pendents del 
Govern central”. En aquest sentit, va apuntar que 
“portem 8 anys sense la comissaria, no han arribat 
els 20 milions d'inversió que van prometre per a 
espigons i per a la passarel·la del Cervol i tampoc 

no és una realitat el projecte mediambiental de 
Sòl de Riu ni el tram que falta de la N-238 fins a 
l'autopista, ni la A-68”.

Castejón assegura que Educació licitarà la redacció del projecte del cinqué 
col·legi i l'ampliació de l’Assumpció a l'octubre

Un total de 2815 alumnes han començat aquesta setmana 
les classes en infantil i primària. El col·legi Jaume I continua 
en aules prefabricades

L’ampliació del col·legi Manuel Foguet, última inversió 
en infraestructures educatives de la Generalitat

L’IES José Vilaplana, un dels centres que serà ampliat
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ES UN MENSAJE 
DE COCEMFE MAESTRAT

FOTOAGRAÏMENT

En Vinaròs hace años que estamos 
trabajando desde Cocemfe Maestrat por 

un turismo accesible a todos y poco a 
poco se van viendo frutos conseguidos 

como se puede ver en la foto 

HOY POR MÍ... 
MAÑANA PUEDE QUE POR TI

SON MUCHOS AÑOS LUCHANDO 
CONTRA LAS BARRERAS Y SE VAN 
VIENDO YA FRUTOS SOLIDARIOS 

CONSEGUIDOS

¡UN APROBADO EN SOLIDARIDAD!

DESDE COCEMFE MAESTRAT LO 
AGRADECEMOS

Juan Bover
AB )Jow0td METEOROLOGIA

Per Domingo Callariza

VINARÒSde
des del 1/09 al 7/09 www.meteovinaros.com

Temperatura

Index UV

Pluja

Humitat

La millora de la xarxa de pluvials està sent 
una de les assignatures en què l'Ajunta-
ment de Vinaròs està incidint més per 
aconseguir minimitzar els efectes en el 
centre urbà de les possibles fortes pluges.
En aquests moments, la Regidoria 
d'Urbanisme està fent els projectes 
de nous pluvials a la zona de l'avin-
guda de Pius XII fins al PAI de Foret. 
Aquests pluvials es connectaran amb 
els del PAI de Verdera i camí Fon-
do, i alhora amb els pluvials realit-

zats a la Roca de la Gavina, a la cos-
ta sud, segons va informar Balada. 
El regidor d'Urbanisme es va mostrar 
satisfet dels resultats dels treballs re-
alitzats per evitar que arribe aigua de 
pluja a la zona urbana. “Les últimes 
pluges no han afectat el centre urbà, 
a pesar que a la zona de l'autopista 
van caure 59 litres per metre quadrat, 
i això és a causa dels desviaments de 
pluvials que hem realitzat cap al riu”, 
va indicar Balada. 

L'Ajuntament elabora els projectes per a nous 
pluvials a la zona de Pius XII i el PAI de Foret
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A P E R I T I U  A  P E U  D R E T
Olives esfèriques 

Gaspatxo de remolatxa, botifarra i panís torrat.
Llagostins kataifi

Bescuit al microones

TAPA (a la taula)
Llagostí d’Or 09

Rap, tinta i calamar
Galta, carabassa, taronja i safrà, amb oli de gingebre

Postres
Pastís de xocolate 2010

Celler de Vicente Gandía (DO València)
Cafés a càrrec d’Antiqua Cafés & Tés

Luis Arrufat Calbet naix a Castelló l’any 1980.
Ben jove, una volta finalitzats els estudis primaris, marxa a estudiar 
hostaleria a l’escola d’hostaleria Sol de Madrid.
Un cop finalitzats els estudis entra a treballar al Restaurant Epicure 
de Madrid. 
Després decideix ampliar el seu currículum treballant arreu del país 
en restaurants com ara Mugaritz de Renteria, amb dos estrelles, per 
torna després d’un temps a Madrid per treballar al Chaflan, reconegut 
amb 1 estrella.
Decideix aleshores instal·lar-se a Catalunya i entra a treballar al 
restaurant Drolma de l’hotel Majestic de Barcelona, a les ordres de 
Fermí Puig, també amb una estrella Michelin; mentre reforça els seus 
coneixements a l’Escola de Postres Espai Sucre de Barcelona amb 
Jordi Butrón.
Ja en Girona, des del 2006, treballa al restaurant El Bulli amb 3 
estrelles, alternant els períodes de descans d’El Bulli per treballar 
amb xefs de reconegut nom com ara Juan Mari Arzak, José Andrés a 
Washington (EUA) i amb Pedro Subijana a Sant Sebastià, així com al 
Casino Antic de Castelló.
Actualment segueix treballant al restaurant El Bulli com a segon xef.

Sopar de gala a les cavallerisses del 
santuari de la Misericòrdia a càrrec de:

Continuen les jornades de cuina fins al 21 de setembre

III Jornades de Cuina aplicada al llagostí de Vinaròs i
I Tour de la Tapa del Llagostí de Vinaròs

Els restaurants del club Vinaròs Gastronòmic ofereixen un 
menú especial dedicat al llagostí i una tapa dedicada també 
a aquest crustaci.

dia 16 de setembre
El Llagostí Divertit

De 18 h a 19 h, al saló d’actes de la biblioteca municipal, el 
cuiner vinarossenc Juanjo Roda farà una activitat d’animació 
infantil gastronòmica.
Inscripcions a la Tourist Info Vinaròs.
L’activitat és per a un màxim de 25 xiquets, d’edats compreses 
entre els 5 i els 8 anys.

dia 27 de setembre
De 17 a 21 h: VIII Concurs Nacional de Cuina aplicada al 
llagostí de Vinaròs

22. 00 h: Sopar de gala a les cavallerisses del santuari de la 
Misericòrdia. 

Sopar a càrrec de Luis Arrufat Calbet del restaurant El Casino 
Antiguo de Castelló (actualment treballa al restaurant Bulli 
amb 3 estrelles Michelin com a segon xef ).
Guanyador del Concurs Nacional de Cuina aplicada al llagostí 
de Vinaros 2009.
Tiquets a la venda a la Tourist Info Vinaròs a partir del 8 de 
setembre. Preu: 75€

Més informació: es pot recollir el llibret del concurs i les 
jornades a la Tourist Info Vinaròs o en la web www.turisme.
vinaros.es.
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del verano llegó
El f inal

Gracias a todas aquellas personas que han 
hecho posible un año más que nuestra 
escuela de verano haya sido como un viaje. 
Aún recordamos como nos despedíamos 
la temporada pasada: “(…) Nuestro verano, 
nuestra Illa, ha sido como un mapa de 
carreteras que nos ha guiado por un verano 
lleno de paradas con bonitos recuerdos en el 
que nos llevamos la maleta cargada de cosas 
y de nuevos amigos que nunca olvidaremos 
(…)”. Y, sí, este año también, aunque este 
año la maleta va aún más cargada. L’Illa 
crece, con su alegría, entusiasmo y amigos 
y sus maletas y baúles han de hacerse, a la 
fuerza, más grandes, para poder llevar todas 
las ilusiones que cada mañana L’Illa ha ido 
brindando a nuestros compañeros de viaje, 

a nuestr@s niñ@s, a nuestr@s jóvenes.
De nuevo, L’Illa quiere agradecer a todos 
el apoyo que habéis dado cada día. Sin 
vosotros no sería posible. Gracias a:
Aquellos comerciantes de Vinaròs que con su 
esfuerzo y trabajo no se cansan de conseguir-
nos los “ingredientes” de nuestros juegos, por 
muy difíciles que sean de encontrar. No sabe-
mos qué haríamos sin vosotros.
Y sin nuestro Mercado, siendo nuestro 
mecenas de los ingredientes, que de manera 
altruista nos abastece cada año para hacer 
posible cada menú que sale de nuestra cocina.
A los padres, madres, tutores y familiares de 
L’Illa, no sólo a los de nuestros participantes, 
capaces de llegar a conseguir un disfraz por 
día, maravillándonos cada mañana como 

si de monitores se trataran, sino también a 
los familiares del equipo técnico, que sin su 
apoyo, cuidado y paciencia muchas veces 
no podríamos estar al 100%. 
A todos y cada uno de los monitores 
(titulados y de prácticas) que viven la 
escuela de verano y que hacen posible 
la profesionalidad del proyecto. Año tras 
año conseguís hacer de L’Illa una familia 
de la que nos enorgullecemos pertenecer, 
echando de menos los que este año no han 
podido estar (aunque compartiremos entre 
todos cada pedacito vivido con vosotros).
A todos, a todas, por creer y apostar en 
nosotr@s un año más,

Gracias y hasta pronto.

C o m o s i  d e  u n a ca n c i ón 

d e  v e ra n o  s e  t ra t a ra,  u n 

año  más  n u e st ra  Es c o l a 

d ’ Est i u  –  L ’ I l l a  c e r r ó 

s u s  p u e rt a s  y  pa rt i ó ,  n o 

s i n  p ro m et e r  v o lv e r  a  l a 

c it a,  c o m o ca d a ve ra n o, 

a l  año  q u e  v i e n e. 

Coordinadores/as de L’Illa
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Despedida de Joaquín Sorteig

Patchwork
Les alumnes del curs 

de labor de retalls 
(patchwork) van 

celebrar la fi de curs 
sortejant la vànova de 

l’amistat elaborada 
entre totes

Cristina Artigas ha sigut la guanyadora 
del sorteig d'una magnífica planxa 
professional valorada en 190 € 
totalment equipadaImágenes de la despedida de soltero de 

Joaquín Caspe que se casa el próximo sábado 
día 11 de septiembre con Noemí Farcha en 
Peníscola. Los amigos sorprendieron al novio 
con una despedida aventurera por la ciudad 
de Caspe, donde fueron acogidos como se 
merece. Disfrutaron de mucha fiesta, cars, 
barranquismo y otros deportes de riesgo... 

EPA I AFARES
La presidenta i el tresorer 
de l'Associació del Centre 
de Formació de Persones 
Adultes Llibertat de 
Vinaròs (EPA), entrega 
una ajuda de 900 euros 
a l'Associació de Famílies 
de Residents amb 
Discapacitat (AFARES). 
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La peña taurina Pan y Toros, la entidad más 
numerosa de la ciudad, celebró el pasado 
sábado frente a su local social la fiesta de su 51º 
aniversario. Se trató de una gran celebración 
en una cena de hermandad en la que reinó 

el buen humor y un gran ambiente. Al acto 
acudieron cientos de personas entre las que 
no faltaron los miembros de la corporación 
municipal. La cena fue a cargo del abastecedor, 
Antonio. 

La peña taurina 
Pan y Toros celebra su 
51º aniversario

www.vinarosnews.netSeguiu al Vinaròs.News www.vinarosnews.net

Sempre actualitat, sempre www.fotospai.com
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Assemblea sindical
Tema: 

Dia 14-9-2010, a les 19.30 hores. 
Casa de la Cultura de Vinaròs. 
Organitzat per Esquerra Unida País Valencià i 
Esquerra Unida de Vinaròs. Assemblea sindical 
amb la participació dels sindicats:
Unió General de Treballadors (UGT) — 
Comissions Obreres (CCOO)

Hi intervindran:
Marina Albiol, diputada d’Esquerra Unida a les 
Corts Valencianes,
Encarna Barragan, secretària general de les 
Comarques del Nord de CCOO i
Constantino Calero, secretari general de la Plana 
Alta-Maestrat-els Ports, de la UGT 

Hace más o menos un mes, todos los 
conocidos en la playa nos estremecimos 
ante la noticia de la muerte de Andrée 
Bosne, conocida por todos como Dedé.
Fue una figura muy significativa en los 
veranos de Vinaròs durante más de 40 años. 
Alta, delgada y muy deportista. Una mujer 
culta y durante muchos años acompañada 
de su señora madre (hasta que ésta 
falleció), que al igual que ella deslumbraba 
por su simpatía. 
El año pasado se despidió de todos sus 
amigos y conocidos de la playa, con 
gran emoción, porque decía que ya no 
podría volver por su querida Vinaròs por 
cuestiones de salud... y así ha sido. 

Aunque en realidad a última hora la 
esperábamos durante los dos meses 
habituales, porque había decidido venir 
a pesar de sus años, pero no pudo ser... 
la muerte la meció en sus brazos al igual 
que si fuera ese mar que tanto acarició su 
cuerpo en las travesías que hacía a nado 
a lo largo de la costa vinarocense. Años y 
años viendo casi la misma figura familiar... 
era parte del paisaje. 
Estará en nuestro recuerdo durante 
muchísimo tiempo.

Adjunto su recordatorio
Saludos
Mary Carmen Polo

IES JOSÉ VILAPLANA
VINARÒS

INICI DEL CURS 2010-2011
DIA 15 DE SETEMBRE

HORA CURS

9.00 h 1r ESO

10.00 h 2n ESO

10.30 h 3r ESO

11.00 h 4t ESO

11.30 h BATXILLERATS

12.00 h CICLES FORMATIUS

SERVEI D’AUTOBÚS 
PER AL DILLUNS 15 DE SETEMBRE:

 7.50 h
 -ZONA NORD
 -ZONA SUD

8:30 h
-1r MAIG, HOTEL
-MERCADONA, Mª AUXILIADORA
-ESGLÉSIA, RUIZ PICASSO
BAIXADA A LES 11.30 h

Dentro de tu vida afectiva surgen nuevos hechos y 
circunstancias que cambiarán tu panorama senti-
mental. Respecto a tu salud, evita cualquier cansan-
cio o agotamiento innecesario. Cuídate. Con relación 
al dinero, el tránsito de Urano por tu casa doce indica 
que te vas a mostrar proclive a tomar decisiones pre-

Horóscopo

acuario

cáncer

aries

sagitario

escorpio

libra

leo

virgo

géminis

capricornio

tauro

piscis

Tus asuntos de amor los tienes que vivir con tranquilidad. Sin 
ningún tipo de tensión. Respecto a tu salud, piensa que hay 
límites que nunca se deben de pasar por mucho placer que 
te den. Con relación al trabajo tienes que conseguir que el 
tiempo te resulte más rentable y productivo. 

Quizá con más análisis y objetividad veas en tu pareja 
una lógica que antes te pasaba desapercibida. Respecto 
a tu salud, a pesar de que tienes mucha energía hay 
cosas que te inquietan. Con relación al dinero, eres tú 
quien tiene que pedir consejo y estudiar los diferentes 
puntos de vista.  

Necesitas tener una referencia sentimental que te sirva 
para funcionar mejor en otras áreas de la vida. Respec-
to a tu salud, debes hacer deporte y encontrar tu tono 
físico, más adelante tu cuerpo te lo agradecerá. Con 
relación al trabajo, los desafíos a los que te enfrentas 
te ayudan a establecer las cosas que deseas para ti en 
un futuro.

Para lograr a la persona que deseas necesitas concen-
trar parte de tu energía en elaborar un nuevo plan de 
acción. Respecto a tu salud, es importante que reflexio-
nes acerca de tu estabilidad emocional. Con relación al 
dinero vives un buen momento para solucionar proble-
mas. Déjate llevar por tu olfato y no por las apariencias. 

En asuntos de amor no debes desconfiar de tu pare-
ja. A veces no es lo que parece. Respecto a tu salud, 
piensa que si no pisas firme, al final te caes. Cuídate 
y hazte una revisión de vez en cuando. Con relación 
al trabajo, existe la posibilidad de que te replantees 
algunos cambios. 

Busca más comunicación con tu pareja. Es importan-
te que los sentimientos de uno se vean reflejados en el 
otro de forma más intensa. Respecto a tu salud, procura 
mantener tu cuerpo en perfectas condiciones físicas. Con 
relación al dinero, sólo es cuestión de que clarifiques tus 
objetivos y enfoques de forma práctica tus asuntos.

Vas a tener que mostrar una mayor cautela a la hora 
de tomar las riendas en tus relaciones afectivas. Res-
pecto a tu salud, tu autoestima está alta pero no la 
malgastes en cosas que luego te pasen factura. Con 
relación al dinero, entras en una etapa de mucha 
fuerza personal, llena de oportunidades para mejorar 
tu capacidad adquisitiva.

Tu pareja te va a demandar más atención y es pro-
bable que necesites clarificar cierta conducta tuya 
del pasado. Respecto a tu salud, olvídate por unas 
horas del ajetreo diario y busca la tranquilidad. Con 
relación al dinero, tus asuntos deben ser muy nítidos, 
especialmente, si tienen que ver con otras personas. 

En asuntos de amor te encontrarás como pez en el agua. 
Es posible que empieces a pensar en un compromiso 
más serio. Respecto a tu salud, si no consigues descansar 
el tiempo necesario consulta con tu médico. Con rela-
ción a tu vida laboral, si tienes que vender alguna idea 
por razones de trabajo, ahora es el momento oportuno.

Estás en un periodo muy vivo, de mucha comunicación 
con tu pareja. Puedes vivir diferentes experiencias. Res-
pecto a tu salud, es importante que no te dejes. Con rela-
ción al dinero todo lo que tenga que ver con sociedades 
comerciales o actividades compartidas te puede resultar 
poco rentable.

Vas a vivir momentos idílicos, sensuales y divertidos gra-
cias al amor. Respecto a tu salud piensa que en como 
llevas tu vida diaria está una de las claves para poder 
mejorarla. Con relación a tu economía no dejes de lado 
las opiniones de los que te conocen bien, sus consejos 
inteligentes te aclararán muchas dudas.

Tu habilidad para conocer a gente nueva y ver el 
lado más lúdico de la vida se pondrá de manifiesto. 
Respecto a tu salud, regálale a tu cuerpo bienestar, 
procura dormir un mínimo de siete horas. Con rela-
ción al dinero no debes provocar acontecimientos 
que puedan llegar a ser contraproducentes para tus 
intereses económicos.

POR LOLA MONREAL, TU BRUJITA      TEL. 617 411 532

INICI DE CURS: DIMECRES 15 DE SETEMBRE
Recepció de l’alumnat: Sala d’actes
1r ESO/ PROGRAMA ÍNTEGRA 8.15
2n ESO 9.15
3r ESO/DIV/PQPI ELEC./PQPI JARD. 10.15
4t ESO/DIV 11.15
1r BATXILLERAT 12.15
2n BATXILLERAT 13.15
CICLES /2. PQPI /PQPI ADMIN. 16.00

· Per a aquest dia hi haurà servei d’autobús 
escolar per  pujar i baixar de l’institut.
· L’horari i les parades estaran exposades al 
centre i a la nostra pàgina web.

Pujada:
· Autobús N1 Zona Nord: 7.45
· Autobús N2 Zona Sud: 7.50
· Resta d’autobusos: 7.55 

Baixada:
· Tots els autobusos a les 12.00
SANT JORDI: Anada: 7.45h
Sortida: 12h         
· El primer dia cal que l’alumnat sols porte 
una llibreta i un  bolígraf. El tutor/a li 
lliurarà l’horari del grup i li indicarà les  
instruccions inicials pertinents del present 
curs acadèmic.
· Els professors i els tutors informaran dels 
materials necessaris per a cadascuna 
de les assignatures.

“Vaga general del 
dia 29 de setembre”
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CULTURA

La Biblioteca Municipal ha preparat un total de 
27 sessions d'activitats per a la tardor i l’hivern 
orientades al foment de la lectura en els xiquets 
i les xiquetes. Cal destacar que les activitats 
emmarcades en el mes de setembre encara es 
duran a terme a les instal•lacions de la biblioplatja, 
que estarà oberta fins al 15 d'octubre. A partir 
d'octubre, les activitats tornaran a la biblioteca 
municipal, que de nou oferirà l'horari d'hivern.
Respecte a la programació, està dividida en tallers, 
contacontes i presentacions.
Quant als tallers, orientats a potenciar les habilitats 
i la recerca d'informació en els més xicotets, 
tindran lloc a la sala d'actes de la biblioteca els 
dissabtes al matí i destaquen per la seua varietat. 

Enguany, atesa l'elevada acceptació i participació 
en el taller d'anglés per a xiquets de 4 a 12 anys a 
la biblioplatja, el servei de biblioteca ha considerat 
oportú continuar aquesta activitat a l'hivern 
en cinc sessions. A més, per segona vegada es 
convocarà per al mes de novembre el taller de 
modelisme naval dirigit per Arsenio Gauxachs, en 
quatre sessions, per a xiquets i xiquetes de 9 a 12 
anys, que aprendran a construir un veler.
Al desembre, també hi haurà un taller de 
gastronomia, en què s'elaborarà una recepta 
nadalenca. La principal novetat és la inserció d'un 
taller lingüístic per a bebés. Es tracta de 4 sessions 
d'aprenentatge d'anglés per a menors de 3 anys.
D'altra banda, quant als contacontes, continuaran 

les sessions de “Les iaies conten” per a xiquets de 
4 a 7 anys. També hi haurà narració oral per a la 
franja d'edat de 5 a 12 anys i dos espectacles i una 
representació a l'auditori municipal.
A més, per tercer any consecutiu, es convocarà el 
concurs de manualitats per a menors de 12 anys. 
Els treballs d'aquest concurs serviran per a decorar 
la biblioteca per nadal.
Finalment, quant a les presentacions, fins ara n’hi 
ha programades dues. La monografia de Francesca 
Aliern Pons que porta per títol Mans de fang i el 
llibre de Juan José Rovira Històries dels maquis als 
Ports de Morella.
Paral•lelament, a l'octubre s'iniciaran de nou les 
tertúlies literàries i els clubs de lectura per a adults.

Un taller d'anglés per a menors de 3 anys, principal novetat

Presentades les activitats de la biblioteca per a la tardor i l’hivern

X.Flores

La biblioplatja, un èxit
La Regidoria de Cultura està especialment 
satisfeta de la gran afluència que ha tingut la 
biblioplatja i de la participació en les activitats 
estiuenques programades. Fins al 15 d'octubre, 
el servei continuarà situat a l'extrem sud de la 
platja del Fortí. “Hem superat àmpliament les 
dades de l'any passat i els usuaris han mostrat 
la seua satisfacció per les noves instal•lacions”, 
va indicar la bibliotecària Maite Arnau. Com a 
dada principal, va destacar que el nombre de 
nous socis realitzats a la biblioplatja és del 
voltant de 170, “una xifra molt superior a la 
d'altres estius”.

La regidora de Cultura, Maria Dolores Miralles, i la bibliotecària Maite Arnau, van presentar els actes. La bebeteca és una de les activitats que repeteixen amb novetats
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Carles Santos actuarà al Teatre Lliure de Montjuïc 
del 7 al 17 d’octubre amb Chicha Montenegro 
Gallery, un espectacle amb el qual proposa una 
aventura humano-literària-musical entre quatre 
personatges que busquen una explicació al seu 
passat compartit i un punt de partida per al seu 
futur. Un joc de relacions reglat que han de pactar 
amb Chicha Montenegro. 

Amb la dolçaina i tabal, estem fets uns... 
dimonis? I és que les festes sempre són 
al mateix lloc. Deixem la vida plàcida i 
sedentària en pau… i anem a la festa! El XIII 
Festival Internacional de Danses de Vila-
real va tindre la nostra colla com un dels 
convidats a les seues festes. L’esforç dels 
organitzadors va aconseguir reunir grups 
de Colòmbia, Turquia, els Botafocs del Grau 
de Castelló (que bons!) i de ChuKotka, tota 
una troballa festera del districte federal del 

llunyà Orient Rus. Estem molt acostumats 
a veure els nostres gegants, però està clar, 
vistes les fotografies, que per als altres 
convidats van ser una sorpresa. Si amb la 
dansa de Nanos, cinc vegades ballada, van 
quedar-se bocabadats, imagineu-vos que 
veuen aquell dia ballar el Tio Gori i la Tia 
Cavallera! El Tio Gori no va ballar, no va obrir 
la boca, no va dir res... es va quedar mut amb 
tots els que l’envoltaven... potser patia per si 
feiem intercanvi de visites.

Carles Santos actua al Teatre Lliure de 
Montjuïc del 7 al 17 d’octubre

Festa a l’ONU
Colla de Nanos i Gegants de Vinaròs

Editorial Antinea
cumple 15 años

y queremos celebrarlo contigo
SORTEANDO 20.000 euros en libros
repartidos en 100 lotes valorados en 200 € cada uno

Pide tu papeleta para el sorteo por cada 25 euros de compra en la 
libreria

ELS DIARIS y si las dos últimas cifras coinciden con las del Primer 
Premio de la lotería de Navidad 2010 será obsequiado con un lote 

de libros de la Editorial Antinea con un valor de 200 €.

* La elección de títulos sera a cargo de la persona premiada en un 50% y a cargo de la editorial en un 50%.
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cultural

Associació Ball de Dimonis de Vinaròs

CULTURA

Emili Fonollosa 

L'associació cultural Amics de Vinaròs ha or-
ganitzat una sèrie d'activitats per a comme-
morar el segon centenari de l'entrada de les 
tropes franceses a la ciutat.
L'Aula Militar Bermúdez de Castro, 
de Castelló, ha oferit la seua total 
col•laboració per a aquesta efemèride 
tan significativa. Així, responsables 
de l'aula es van desplaçar a Vinaròs 
per oferir una detallada conferència 
sobretot el succeït a Vinaròs i la 
província castellonenca en aquelles 
dates, és a dir, entre el 1808 i el 1814. 
La conferència va tindre lloc en la 
seu de l'associació cultural, plena per 
complet de públic, com és habitual en 

les activitats de l'associació. Allí mateix, 
s’hi pot veure una completa exposició 
gràfica, que a més, va servir per il•lustrar 
la conferència, introduïda pel president 
d’Amics de Vinaròs, José Luis Pascual. 
L'exposició pot contemplar-se fins al 
pròxim 30 de setembre, en horari de matí 
i tarda. El pròxim 17 de setembre també 
hi haurà en el local social una segona 
conferència sobre el tema. L'associació 
pretén contribuir al coneixement i la 
divulgació d'un conflicte que, pel que 
fa a resistència local, va tindre gran 
incidència en la província. Durant les 
xarrades s'expliquen anècdotes i els 
detalls més desconeguts.

Se celebra el II centenari de l'entrada 
de les tropes franceses a la ciutat

El dissabte passat 4 de setembre va tindre 
lloc a Cambrils una trobada de diables. 
A l’esdeveniment, anomenat de Foc, hi 
participaven sis colles convidades entre 
les quals hi havia la colla de Dimonis de 
Vinaròs, que vam ser els representants del 
País Valencià a la trobada.
El correfoc va començar a les 10 de la nit 
i, en un tres i no res, tots els racons del 
Barri vell de Cambrils s’il·luminaren dels 
tons rojos de les bengales, grocs i blancs 
de les carretilles, verds i blaus dels efectes 
pirotècnics... i s’ompliren de fum, el fum 
amb olor de pólvora que avisa que la festa 
s’ha ensenyorit dels carrers. Durant una 
hora i mitja el so greu dels timbals envaí 
tots els carrers i carrerons de la localitat i 
els diferents itineraris dissenyats per la 
colla amfitriona feien que el poble semblés 
posseït pels senyors de l’infern. 
El macrocorrefoc acabà amb una encesa 
de carretilles col·lectiva, una d’aquestes 
poques ocasions que tens en la vida de 
veure tantes persones tirant foc alhora. 
Tot un espectacle. I, per espectacle, la 
cloenda final a càrrec de la veïna Pirotècnia 
Tomàs, que ens va oferir una mascletà  
impressionant.
Però, més enllà de la gran nit viscuda, la 
notícia important per a nosaltres és que 
aquest ha sigut el primer d’intercanvi que 

fem en tota la nostra llarga història de més 
de dos dècades. Cadascuna de les colles 
que vam participar en la Nit de foc tornarà 
la invitació portant els Diables de Cambrils 
als seus respectius pobles. Així doncs, el 
divendres 2 d’octubre tindrà lloc a Vinaròs 
un correfoc conjunt de la Colla de Dimonis 
de Vinaròs i la Colla de Diables de Cambrils. 
Aquesta serà la primera vegada que els 
dimonis vinarossencs fem un correfoc amb 
una altra colla. Amaniu-vos perquè de ben 
segur que serà espectacular.
I la cosa no quedarà aquí, ja que aquest 
mateix dia obrirà el correfoc la secció 
infantil dels nostres dimonis. Els dimoniets 
i dimonietes vinarossencs, que porten dins 
seu el cuquet del foc i que, des de fa uns 
anys, surten habitualment al correfoc de 
Sant Antoni, tindran una altra ocasió de 
mostrar la seua habilitat i la seua energia.
Cal dir que els xiquets i les xiquetes no 
poden vindre als grans correfocs fora de 
Vinaròs per qüestions legals, de seguretat 
i de responsabilitat. És al poble on poden 
participar. Per això pensem que, ara com 
ara, disposen i disposem de molt poques 
ocasions de fer correfocs (per no dir que 
només n’hi ha una) i és una llàstima, 
sobretot si a sobre recordem que enguany 
se’ns ha negat la possibilitat de fer el 
tradicional correfoc de festes a la Flama 
del Canigó. No oblidem que la Colla de 
Dimonis de Vinaròs és de les poquetes 
en tot el País Valencià que té secció 
infantil. Això és molt sa i molt important 
per al poble i ho hem de cuidar! Així les 
coses, tota nova oportunitat per a ells, els 
xiquets, és bona i estem contents i agraïts 
a l’Ajuntament per la possibilitat de poder 
fer el correfoc de l’octubre. Esperem que 
no siga una concessió anecdòtica.

Espectacular trobada de diables 
a Cambrils

agenda cultural
Divendres 10 de 
setembre, a les 
22.30 h, teatre amb 
l’obra Antígona y los 
siete contra Tebasa 
càrrec de Teatre de la 
Resistència.
Lloc: Auditori 
Municipal
Organitza: Regidoria 
de Cultura i Diputació 
de Castelló i Cicle de 
Teatre Fet Ací

Dimecres 15 de setembre, a les 20 h, Cicle de 
Cinema Nova Comèdia Americana la projecció de la 
pel·lícula Superfumados.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Seu del Nord

Dijous 16 de setembre, a les 19 h, Inauguració de 
l’exposició de Mihai Ciobotarn.
Lloc: Biblioteca Pública Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura

Divendres 17 de setembre, a les 22.30 h, concert 
de jazz a càrrec de Mayte Caparrós.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Institut Valencià de la 
Música

Dissabte 18 de setembre, a les 18 h, teatre infantil 
amb l’obra Alguna cosa que vol ser algú a càrrec de la 
cia. Fenix Teatro Artes Visuales S.L.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura i Teatres de la 
Generalitat i Conselleria de Cultura i Esports.

19 de setembre, a les 12 hores concert de la Banda 
Juvenil i de la jove orquestra de la Societat Musical La 
Alianza.
Lloc: Auditori Municipal
Organitza: Regidoria de Cultura
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CULTURA

Organitzat per 
l’Associació Cultural Amics de Vinaròs 

Amb la col•laboració de l’Aula Militar 
Bermúdez de Castro de Castelló:

Conferència:

“La Guerra de la 
Independència en la 
província de Castelló”

Dia:
16 de setembre de 2010, divendres

Hora:
19.30 h

Lloc: 
Local social de l’Associació

Universitat per a Majors de 55 anys:
El Curs Sènior de Cultura i Societat, títol propi de 
les Aules per a Majors a les Seus obri la matrícula 
per al curs acadèmic 2010-2011 durant el mes 
de setembre mitjançant l’assistent en la direcció 
http://matricula.uji.es; es recomana als alumnes 
de primer accés que es matriculen el dia 15 de 
setembre de 10.30h a 13.30h a la Biblioteca 
Municipal. Cal aportar-hi dues fotos de carnet, 
una fotocopia del DNI i un número de compte 
bancari en cas de domiciliació del pagament.
Cicle de cinema “Nova comèdia americana”:
Tots els dimecres de setembre a les 20 h a la 
Biblioteca Municipal de Vinaròs.
Curs de Periodisme Digital:
El curs, convalidable per 1,5 crèdits ECTS, pretén 
oferir una panorámica general de l’impacte 

d’Internet en l’àmbit del periodisme, abordarà 
eines i coneixements amb objectiu proporcionar 
una visió general del fenomen del periodisme 
ciutadà i de les conseqüències de la Web 2.0 en 
el terreny comunicatiu i periodístic. El curs es 
realitzarà 15, 16, 22, 23, 29 i 30 d’octubre de 
2010 (divendres a les 16 h i dissabtes a les 9.30 h) 
a Benicarló. Totes aquelles persones interessades 
han de realitzar la inscripció a través de la web: 
http://inscripcio.uji.es i presentar el justificant de 
pagament per fax al número 964 728 832 o per 
correu electrònic a seudelnord@uji.es.
Serveis d’informació acadèmica i gestió 
administrativa:
Graus, màsters, beques, preinscripció i matrícula 
universitària, etc.
Més info a la web www.campusobert.uji.es

Les persones majors de les zones rurals són, sense 
cap dubte, un dels grups que tradicionalment han 
tingut més difícil l’accés a la Universitat. Les Aules 
per a Majors de les Seus tenen com a objectiu oferir 
a les persones que resideixen en les zones més 
allunyades de la ciutat de Castelló l’oportunitat 
d’ampliar coneixements, compartir experiències i 
establir vincles amb la Universitat Jaume I. 
Per tant, es pretén la integració plena i el compromís 
social dels majors en la vida real dels nostres 
municipis, així com la millora de les relacions 
intergeneracionals dins i fora de la Universitat, 
tot això constitueix la finalitat principal del nostre 
programa educatiu Universitat per a Majors. 

Els estudis del Curs Sènior de Cultura i 
Societat, títol propi de les Aules per a Majors a 
les Seus consten de 50 crèdits ETCS que seran 
cursats en dos anys acadèmics en les Seus de 
l’Interior, del Nord i del Camp de Morvedre; 
i en tres anys en la Seu dels Ports. Cada 
estudiant haurà de matricular-se de totes les 
assignatures troncals. 
Per finalitzar el Curs Sènior de Cultura i Societat, 
l’estudiant haurà d’haver cursat 8 crèdits ETCS 
d’Aptituds Tecnològiques o Tallers i haver fet un 
treball d’investigació individual, que serà recon-
egut amb 12 crèdits, o dos treballs en grup que 
seran reconeguts amb 6 crèdits cadascú. 

¹Corresponents a cinc 
assignatures troncals i les 
activitats de dinamització 
sociocultural. 
² Es podran cursar aquests 
crèdits en qualsevol de les 
Seus; incloent-hi Castelló 

¹Corresponents a quatre 
assignatures troncals i les 
activitats de dinamització 
sociocultural. 
² Es podran cursar aquests 
crèdits en qualsevol de les 
Seus; incloent-hi Castelló

Aules per a majors a les seus 

La Seu del Nord de la
Universitat Jaume I de Castelló, informa:
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Andrés Albiol Noueta

Mar con ‘migjorn’ soleado

Cofradía de Pescadores San Pedro Vinaròs
Según escrito del Centro de Salud Pública, es fundamental que la Cofradía aplique los sistemas de autocontrol correspondientes, basados en los 
requisitos previos de higiene y trazabilidad (RPHT) y los APPCC. Por lo que es necesario, para evitar usos inadecuados de las instalaciones de la lonja, que la 
cofradía controle el cierre y acceso a las mismas, y así impedir la entrada de cualquier persona en la lonja que no esté vinculada a ella. Lo que se informa para 
conocimiento del público en general.
El patrón mayor

És una cloïssa petita del nostre litoral que reuneix dos 
males condicions: l’escassetat i la menudesa, de manera 
que si es vol tastar només alguns priveligiats ho poden fer 
i en comptades ocasions. 
El seu nom científic és Nucula nucleus. En castellà se 
l’anomena nuececilla. En anglés, common nut clam. En 
francés, nocule nacrée. I en alemany, gemeine nussmuschel. 
Aquest mol·lusc tan rar pertanyent a la família dels nucúlids 
és de la classe dels bivalves. De valves iguals amb forma molt 
triangular, la zona d'articulació amb la vora de tancament 
és dentada i encaixen les dos perfectament. És ratllada, se 
li aprecien estries radials de creixement. La petxina és de 
coloració grisa, verdosa i groguenca sense lluentor. En canvi, 
el seu interior és nacrat. La talla ronda sobre un centímetre. 
A l’interior hi ha la part carnosa de l'animal, que té 
dos impressions musculars iguals sobre cada valva 
per a tancar-les. El peu amb sola funciona com a arma 
excavadora, o siga, que després de penetrar en el sòl l’estira 
fixant-lo i arrossega la petxina en les seues improvisades 
galeries. La massa visceral té els seus pertinents òrgans 
i les plomoses brànquies que fan la funció respiratòria. 
A la primavera efectuen la funció reproductora, per això 
expulsen a l'aigua els ous i esperen perquè s'ajunten. 
Una vegada fecundats s’estan pel plàncton durant uns 
dies fins que es desclouen unes larves pelàgicas, que 
després s’estaran sobre el fons per portar sempre una 
vida bentònica, així s'enterraran en el fang o l’arena 
gruixuda en aigües de 3 fins a 40 m de profunditat.  
S'alimenta traient els palps labials exteriors absorbint 
els microorganismes que habiten sobre el substrat. 
Té enemics com els pleuronèctids. 
La seua pesca és amb rasclet. Es menja bé al vapor, en 
salsa, etc. La petxina és decorativa.

Semana con unas aguas azotadas por 
esta clase de viento y de poniente. Luego 
a la postre cuando se para este aire 
aparece el mistral, que dificultó a diversas 
pesqueras.
La pesca de arrastre aún pudo faenar a 
diario, pues este tipo de marejadillas son 
soportadas por los bous. Las capturas 
mayoritarias fueron de calamar de 9 a 
20 €/kg, merluza de 5 a 10, caracol a 11, 
rape de 3 a 8, peluda a 6, salmonete a 
5, caballa, canana, burros y aranya a 3, 
galera a 5, jurel y congrio a 2, llisa y rubios 
a 1, cangrejo, serranos y morralla de 1 a 3.
El cerco sufrió este mal tiempo. El lunes 
entre cinco traíñas pillaron 400 cajas de 
boquerón hasta 25 €/caja (12 kg) y 300 de 
sardina hasta 20. El martes no se hicieron a 
la mar por el fuerte vendaval de migjorn. Y 
el miércoles fueron los aires del noroeste 
los afincados mar adentro y tampoco 
les dejaron calar. La procedencia era de 

cuatro de Vinaròs y una de Adra (Almería).
En cuanto a las barquitas de los artes 
menores, unos trasmalleros comenzaron 
pescando langostino hasta 50 €/kg, sepia 
a 11 y mabre a 6. Luego estuvieron un 
par de jornadas sin poder pescar por el 
oleaje. Otras llevaron pagel de 4 a 13, sargo 
a 7 y roncador a 1. Varias atraparon mucho 
lenguado a 23, rodaballo a 30 y palaí a 12. 
El xarcier del gran fondo faenó pocos días y 
llevó langosta a 40, bogavante a 30, gallineta 
a 15, raya a 3 y corva y mamona a 4.
En cuanto a la pesca de la marrajera, un 
barco italiano pilló 10 peces espada de 
unos 20 kg/ejemplar, que se cotizaron 
sobre los 9 €/kg. Y otro de Benicarló arribó 
con 40 albacoras de unos 8 kg/ejemplar, 
que se valoraron a 6. 
En cuanto al palangre, un par de 
embarcaciones operaron con anzuelo 
para atrapar lubina a 20 €/kg, dorada de 
5 a 20 y lliri a 4. 

El vinarocense Antonio Subirats Albiol y el menorquín Joan Coll Triay capturaron con el arrastrero 
Mares del Sur de Ciutadella un inofensivo tiburón dormilón en aguas de la isla de Menorca

El pasado viernes los bous vinarocenses no salieron a pescar
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FUTBOL.  Escola futbol base Vinaròs

Gaspar Redó
C a p  d ’e s p o r t s

Evento histórico para 
el deporte local

L’Escola Futbol Base Vinaròs ha iniciado la temporada 
2010-2011 con una gran cantidad de niños. Un año 
más llevaremos el nombre de nuestra ciudad por 
toda la provincia de Castellón intentando dar buen 
ejemplo en todos los sentidos.
L’Escola Futbol Base Vinaròs C.F. participó en la 
inauguración del nuevo campo de fútbol de Vinaròs. 
Fue un éxito total, el campo estaba abarrotado, con 
un ambiente de fiesta e ilusión. Se inauguró el nuevo 
campo con el partido que enfrentaban al Vinaròs 
CF y Vila-real CF. El resultado fue lo de menos. En el 
descanso del partido saltaron al terreno de juego 
integrantes de la Escuela Futbol Base Vinaròs CF y 
jugaron dos partiditos, ¡qué gozada! Felicitamos al 
Ayuntamiento de Vinaròs por las instalaciones que 
tenemos, ahora toca disfrutarlas y traer muchos 
éxitos para nuestra ciudad.
Así mismo, recordar que pueden inscribirse todos 
los niños que estén interesados en formar parte de 
esta Escola 2010/2011. Los interesados en jugar en 
l’Escola Futbol Base Vinaròs pueden llamar a los 
teléfonos 639 454 222 o 615087912, también pueden 
encontrar la información a la web del club,www.
futbolbasevinaroscf.com.

Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

Sin duda alguna uno de los eventos más 
significativos para el deporte local en los 
últimos años ha sido el de la inauguración 
oficial del estadio de fútbol de la Ciudad 
Deportiva de nuestra ciudad, que colma por 
fin el tan ansiado deseo de la familia deportiva 
local, devolviendo de paso el prestigio que 
Vinaròs siempre ha tenido dentro del ámbito 
deportivo a todos los niveles.
Con este hecho tan extraordinario e histórico 
nuestra ciudad volverá a ser de nuevo el 
buque insignia del deporte provincial, 
ya que en la actualidad posee una de las 
instalaciones más modernas de la Comunidad 
Valenciana, que además del Nuevo Estadio 
con capacidad para 2.000 personas sentadas 
y con césped artificial de última generación 
tiene asimismo varios campos también de 
césped artificial para el fútbol base.
El éxito de este magnífico evento se vio 
ampliado con la presencia del C.F. Vila-real 
que acudió a esta cita inaugural para jugar 
contra el Vinaròs C.F.
Una vez más hay que felicitar al Ayuntamiento 
de nuestra ciudad, que con su alcalde Jordi 
Romeu al frente han hecho posible con su 
magnífica gestión que aquella tan lejana 
y ansiada Ciudad Deportiva sea hoy una 
palpable realidad orgullo de todos los 
vinarocenses.

El vinarossenc Antonio José Adell 
Reverter, del Club Esportiu Vinaròs, 
va aconseguir la 38a posició en la 
classificació general absoluta del I Triatló 
olímpic de València.
En aquesta competició hi havia inscrits 
548 esportistes, i va consistir a nadar 
1.500 metres pel port de València, 40 
km en bicicleta pel circuit de F1 i 10 
km corrent per la Ciutat de les Arts i les 
Ciències.

38a posició d’Antonio 
José Adell en la Triatló 
de València964 

450 
085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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De muy bueno cabría calificar la actuación de los jugadores del Club de 
Tenis La Closa, en el recientemente finalizado XXVII Circuito Provincial Caixa 
Penedés de Tenis de Castellón, celebrado en diferentes ciudades de nuestra 
provincia y donde Ainhoa Panisello ha conseguido alcanzar los cuartos de 
final en los torneos del C.T. Castellón, C.T. Vinaròs, Club de Golf Costa Azahar 
y C.T. Almazora, quedando octavofinalista en el C.T,. Torremar de Benicasim, 
obteniendo el quinto lugar de la clasificación general. Bravo por Ainhoa que 
disputó también los torneos de Agosto de Benicarló y La Senia, obteniendo 
una victoria y un subcampeonato en su categoría y dos subcampeonatos en 
la categoría infantil.
 Por su parte Jaume “Chico” Roset, se impuso en el Club de Golf Costa Azahar, 
quedando finalista en Torremar y semifinalista en Almazora también en su 
categoría de Alevin, no pudiendo disputar más torneos al tener que asistir al 
Campeonato de España por Equipos, ya que de haber podido estar en todos 
los torneos no dudamos que hubiera luchado por el triunfo final.
Mención especial para el pequeño Alvaro Fuster, que ya compite en la 
categoría Benjamin a pesar de su corta edad, habiendo pasado hasta dos 
rondas y quedando en el puesto 12 de la general.
En fin, enhorabuena a los tres por su buena progresión, que sin duda 
refrendarán en próximos torneos.

w w w. a i r s o f t d r a g o n e s n e g r o s . c o m

Asociación comprometida por y para el 

en Vinaròs y comarcas
Airsoft

TENIS.  Cat-Val La Closa Vinaròs

Éxitos de los jugadores del club de tenis la 
closa en el campeonato provincial  2010
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Carrera
Promesas 1º año
Helena Casanova Sancho 7ª
Promesas 2º año
Pau Orts MICIP  2º
Raúl Casanova Sancho 3º
Denís Segarra Doménech 1º
Principiantes 2º año
Joan Castell Casanova 3º

Si ja saps nadar i tens de 5 a 9 anys, però 
vols aprendre tots els estils o millorar-
los, si vols gaudir del bonic esport de la 
natació en l’àmbit competitiu amb altres 
xiquets i xiquetes de la teua edat,
entra a formar part del Club Natació 
Vinaròs.
Informació:
als tefèfons: 964 450165 / 635 543934
a la pàgina web: w w w. c n v i n a r o s . c o m
i a les oficines del Consell Municipal 
d’Esports els dijous de 21.00 a 22.00 h.

Vine i xalaràs!

Club Natació Vinaròs
Cala Montero

Ara t’oferim una bona oportunitat de poder gaudir 
de l’esport de la cistella.
Ja hem començat la temporada 2010-2011. Si 
tens més de 6 anys, vine al pavelló el dilluns, 
dimecres o divendres a partir de les 17.15 hores 
fins a les 21.00 hores.

La quota és de 100 euros per als prebenjamins i 
per a la resta d’equips és de 250 euros per a tota la 
temporada, en la qual s’inclou la llicència federativa, 
l’assegurança federativa i l’equipació oficial del club.
Si en vols més informació, pots trucar al telèfon 677 
609 033 (Ray Santana) 

Temporada passada del Club Bàsquet Vinaròs als play off per el títol de 
la lliga ACB, partit Barcelona - Caja Laboral

El pasado sábado día 4 se disputó en Vila-real la décimo primera 
prueba ciclista puntuable del calendario de 2010 de la provincia 
de Castellón.
En la prueba hubo un total de 74 participantes. Hay que destacar 
que por primera vez en toda la temporada, hemos hecho un 
triplete en la categoría de promesas de 2º año. 
Muy buenos resultados para nuestros corredores locales de la 
Unió Ciclista Vinaròs, a tres pruebas del final de temporada

El ciclismo de 
escuelas comienza 
la temporada 

Club Bàsquet Vinaròs Servol

Encara no t’hi has apuntat? 
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X. Flores

A punto de empezar una nueva temporada de balonmano en nuestra ciudad, 
¿qué hay de cierto en que habéis vendido la plaza de 2ª Nacional?
J. Sanz: Es totalmente cierto, por razones de tipo económico, hemos tenido 
que vender nuestra plaza de 2ª Nacional al Elda de Alicante y hemos tenido 
que quedarnos en la categoría de 2ª Autonómica.
¿Cuáles son estas razones económicas?
J. Sanz: En primer lugar, la falta total de patrocinadores privados, junto 
con la reducción de los ingresos provenientes de organismos oficiales. Esto 
hace inviable el presupuesto de 2ª Nacional y ante esta situación, decidimos 
adecuar nuestro equipo a la categoría que podíamos mantener.
Teniendo en cuenta la nueva categoría, ¿qué planteamiento deportivo 
habéis diseñado?
G. Martorell: Un planteamiento deportivo, serio, pero a la vez ambicioso y 
sobre todo con jugadores de casa.
¿Cuáles son los objetivos para la próxima temporada?
G. Martorell: Sin ningún tipo de dudas, quedar primero de nuestra categoría 
y ascender a 1ª autonómica.
¿Qué papel desarrollara la cantera, cuántos jugadores han sido formados 
en Vinaròs?
J. Sanz: Un papel predominante con cerca del 80% de jugadores locales, 
además de 4 jugadores de la vecina Amposta y un jugador juvenil de Huesca. 
Estamos muy orgullosos de nuestra cantera y estamos convencidos que en 3 
ó 4 años, tendremos un equipo 100% de casa.
¿Este es un proyecto deportivo a 1 año o es a largo plazo?
J. Sanz: La única meta que nos hemos marcado este año es el ascenso de 
categoría, pero nuestro nuevo proyecto es a largo plazo y ahí sí somos muy 
ambiciosos, queremos tener un equipo en categoría nacional en 3 ó 4 años y 
con gente de casa.
Hablando de la cantera, ¿cómo está la base en este momento?
G. Martorell: El momento de la base es excelente, con equipos en todas las 
categorías, desde alevín hasta juvenil y con un nivel de jugadores muy bueno. 
También muy buena es nuestra liga escolar, auténtico vivero de nuestro club. 
Aquí hay que agradecer la labor de Juan Carlos Ribera Tremendo, que hace un 
trabajo impagable y que poco a poco va dando sus frutos.

Económicamente, ¿cómo esta el club? ¿Cómo se financia?
J. Sanz: Justos, muy justos, arrastrando las locuras de temporadas pasadas, 
pero en fin, creo que lo tenemos controlado y con estos ajustes hemos 
garantizado que habrá balonmano en Vinaròs durante los próximos años. 
Nuestra financiación se basa prácticamente en las ayudas oficiales, también 
en algunas privadas, pero desgraciadamente cada vez son menos, también 
con loterías, rifas, etc. Cualquier ayuda e iniciativa serán bienvenidas para 
poder desarrollar mejor nuestro Club.
¿Alguna cosa más?
G. Martorell: Esperar que la afición nos apoye más si cabe este año, y que 
vibre con los jugadores locales, entre todos intentaremos subir el balonmano 
de Vinaròs al lugar que se merece, por tradición e historia.

PRÓXIMOS PARTIDOS AMISTOSOS:
SÁBADO 11 DE SEPTIEMBRE: C.BM. VINARÒS – C.BM. ALMASSORA
SÁBADO 18 DE SEPTIEMBRE: C.BM. VINARÒS – C.BM. TORTOSA
SÁBADO 16 DE OCTUBRE: C.BM. VINARÒS – HANDBOL NULES
(1er partido de liga y presentación del equipo)

El Club Balonmano Vinaròs 
inicia una nueva etapa en 2ª 
autonómica

El Club Balonmano Vinaròs inicia este año una nueva etapa 
en la categoría de 2ª autonómica. La falta de presupuesto 
obligó a vender su plaza en 2ª Nacional y la junta directiva 
no tuvo más remedio que adecuar el club a una categoría 
acorde a las difíciles circunstancias económicas actuales. 

En este nuevo reto, el club apuesta por los jugadores locales 
con la mente puesta en el ascenso a la 1ª autonómica y, a 
largo plazo, alcanzar de nuevo una categoría nacional, como 
explican sus máximos responsables, Joaquín Sanz y Gabriel 
Martorell.

“Queremos tener un 
equipo en categoría 

nacional en 3 ó 4 años 
y con gente de casa”

E N T R E V I S T A
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Regidoria de Benestar Social

Regidoria Medi Ambient. Brigada Verda

SERVEI GRATUÏT DE RECOLLIDA 
DE PODA A VINARÒS

Es recorda als ciutadans que la Brigada Verda de l’Ajuntament 
realitza cada dilluns el servei gratuït de recollida de restes de 
poda i jardineria.

El servei és exclusiu per a particulars, i només es realitza 
el dilluns al matí. 
Per facilitar la recollida, cal seguir les següents normes: 
Les restes de poda s’han de depositar dilluns abans de les 
7.30 hores (o diumenge al vespre/nit). 
Les restes s’han de depositar apilades i preferiblement 
lligades. No hauran d’impedir la circulació ni la visibilitat de 
vianants i vehicles. 

La recollida es realitzarà en els següents carrers: 
Avinguda de Francisco J. Balada 
Avinguda de Francisco Baila 
C. Salinas A
C. Salinas XR
Camí de les Carretes (Boverals H)
Carrer de Babord (Saldonar A)
Camí dels Ameradors
Urbanització La Closa

Les fraccions petites (gespa per exemple) es depositaran en 
bosses verdes, que es podran recollir gratuïtament a:
Oficina d’Informació i Turisme 
Centre d’Autorentat Vinaròs
Bar Restaurant El Vago 
Gasolinera Europetrol 
Bar Restaurant Club de Tenis
Supermercat Sebastián 
Supermercat Vicentica 
Bar Restaurant Tic Tac 

Aquells abocaments que no provinguen de particulars se 
sancionaran. 

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA

Es comunica a les persones interessades a obtenir la 
targeta daurada per poder accedir al transport públic urbà 
de manera gratuïta, que el proper dia que se’n durà a terme 
la tramitació serà el 17 de setembre de 2010.

Requisits:

Estar empadronat a Vinaròs.
Tindre 65 anys complits.
Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, pl. de Sant Antoni, 19 
baix
Horari: de 10.00 h. a 13.00 h
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CURSOS DE PRÀCTICA ESPORTIVA I 
DANSA ORIENTAL
ANTICS ALUMNES: les persones que hagen 
estat inscrites en els cursos de Gimnàstica 
de Manteniment, Gimnàstica de Tonificació, 
Aeròbic, Step, Tai-txi, Ioga i Dansa Oriental 
l'any 2009-/2010 podran confirmar la 
continuació per al curs 2010-2011 els dies 
20 i 21 de setembre de 10 a 14 h.
NOUS ALUMNES: els nous alumnes podran 
inscriure's a les places que queden dels 
cursos esmentats i dels cursos nous a 
partir dels dia 22 de setembre de 10 a 14 h.

CURSOS DE BOIXETS, PATCHWORK, 
TALL I CONFECCIÓ I ENTRENAMENT 
DE LA MEMÒRIA
ANTICS ALUMNES: les persones que hagen 
estat inscrites en aquests cursos l'any 2009-
2010 podran confirmar la continuació per 
al curs 2010-2011 el dia 24 de setembre de 
10 a 14 h.
NOUS ALUMNES: els nous alumnes podran 

inscriure's a les places que queden a partir 
del dia 27 de setembre de 10 a 14 h.

PER A LA RESTA DE CURSOS LES 
INSCRIPCIONS S'OBRIRAN A PARTIR 
DELS DIES:
28 de setembre: Accés als CFGS (part 
comuna), Valencià per a Estrangers i 
Preparació de les Proves de la Junta 
Qualificadora de Valencià (Valencià Oral, 
Elemental i Mitjà) i Castellà per a Estrangers
30 de setembre: Informàtica (Introducció a 
la Informàtica, Windows + Word (nivell 1), 
Internet i Correu Electrònic, Comptabilitat 
Informatitzada i Excel

1 d'octubre: 
Ball de saló, Sevillanes i La Veu com a 
Instrument
Bonsai, Autoestima i Habilitats Socials, 
Cuina i Maquillatge.
NOTA: Els cursos de valencià superior 
s'iniciaran al gener. La seua inscripció 
s'obrirà el 15 de novembre de 2010.

INFORMACIÓ SOBRE EL PROCÉS 
D'INSCRIPCIÓ:
L'horari d'inscripció serà de dilluns a 
divendres de 10 a 14 h.
Es donaran 2 fulls de matrícula com a màxim 
per persona i curs.
Els cursos de pràctica esportiva seran 
excloents, és a dir, es podrà optar només a 
un d'ells. Només es podrà matricular a més 
d'un d'aquests cursos si sobren places.
Els alumnes hauran d'aportar una fotocòpia 
del DNI, NIE o passaport.
Una vegada emplenat degudament el 
formulari de matrícula s'haurà d'abonar 
l'import corresponent a l'entitat bancària 
que s'indica. La matrícula no és definitiva fins 
que no es paguen les taxes. El pagament ha 
de fer-se obligatòriament dins del període 
assignat. 
El Consell Municipal d'FPA es reserva el dret 
de fer qualsevol canvi o modificació sobre la 
programació i en aquest cas posarà en avís 
les persones interessades.

El Consell Municipal d’FPA informa:

INSCRIPCIONS PER AL CURS 2010/2011
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ESQUELES

ANIVERSARISESQUELES

Andrés Albiol Anglés
Rogad a Dios por el alma de

E.P.D.

Fallece cristianamente en Vinaròs 
el día 8 de septiembre de 2010

Tu esposa, hijos, nietos y toda la família te recordaran siempre

Nace el 31 de octubre de 1927

Vinaròs, septiembre 2010
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TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333
Víctimes de la violència de génere 016

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00, 10.30, 12.00 i 20.00 h
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO

 VINARÒS-MADRID

MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES

 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30
SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00
TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21.15 i 23.15
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO

CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA
      VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 
12.30, 13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00
*Els autobusos surten 10  minuts abans del Parc de les Caterinetes

PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11.00, 11.30, 12.00, 12.30, 
13.00, 13.30, 14.00, 14.30, 15.00, 15.30, 16.00, 16.30, 17.00, 17.30, 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Telèfon de confirmació d’horaris: 902 24 02 02

TRENS A BARCELONA TRENS A CASTELLÓ I VALÈNCIA 

 7.10
 11.25

 14.31
 15.38
 18.20
 18.36
18.52
 21.29

22.02

VINARÒS BARCELONASORTIDA
Reg. Exp.
Talgo

Talgo
Alaris
Arco
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

Talgo

 10.06
 13.41

 16.37
 17.39
 20.51
 20.51
 22.08
 23.46

23.58

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari

diumenge

NO dg.

 8.00
 9.31
 8.10
 11.00
 12.00
 13.25
 15.00
 17.00
 18.45
 19.00
19.33

Arco
Reg. Exp.
Regional
Alaris
Talgo
Regional
Talgo
Talgo
Regional
Alaris
Reg. Exp.

 9.55
 12.19
 8.27
 12.52
 13.49
 13.55
 16.47
 18.57
 19.02
 21.28
22.28

diari
diari

diari
diari
diari
diari
diari

diari
diari

dissabte

Sortida de

Talgo
Regional
Talgo
Alaris
Regional
Arco
Reg. Exp.
Talgo
Alaris
Regional
Talgo

diari
diari

diari
diumenge

diari
diari
diari
diari
diari

diumenge

diari

només fins a Tort.

 7.20
 8.28
 9.56
 12.19
 12.53
 13.50
 13.56
 16.48
 18.58
 19.03
21.29

Reg. Exp.
Reg. Exp.
Arco
Reg. Exp.
Alaris
Talgo
Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.
Alaris

 8.14
 9.21
 10.34
 13.18
 13.37
 14.25
 14.48
 17.25
 19.40
 19.56
22.10

diari
dissabte

diari
diari
diari
diari
diari
diari

diumenge
diari

diari
només fins a Tort.

ARRIBADAARRIBADA VINARÒSBARCELONA SORTIDA VINARÒS CASTELLÓ
 9.05
 10.17
 11.21
 14.18
 14.30
 15.15
 15.48
 18.21
 20.25
 20.50
23.02

VALÈNCIA
 09:52
 10.35
 12.57
 15.05
 16.10
 16.50
 17.00
 17.07
 20.50
 20.10
20.19

VALÈNCIA
 10.41
 11.30
 13.50
 15.51
 17.10
 17.44
 17.57
 18.00
 20.48
 21.02
21.20

CASTELLÓ
 11.25
 12.29
 14.31
 16.36
 18.10
 18.19
 18.52
 18.35
 21.28
 21.53
22.02

VINARÒS

diumenge
procedeix d’ Ulldec.

procedeix de Tort.

Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

procedeix de Tort.

NO ds.-dg.

només fins a Tort.

només fins a Ulldecona

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704

11 setembre FERRER pl. Sant Antoni, 39

12 setembre ROCA c. Sant Francesc, 6
13 setembre GUIMERÀ pl. Parroquial, 11
14 setembre ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)
15 setembre SANZ c. Pont, 83
16 setembre VALLS zona turística nord, 11
17 setembre MATEU c. Sant Francesc, 103
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